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ZÁPIS 
z 35. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 15.09.2014 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod. 
 
 
Přítomno: 17 (16.00 hod.), 18 (16.10 hod.), 19 (16.35 hod.) 
Omluveni:, Ing. Jaroslav Mokrý, Ing. Miloslav Souček 
Přišli později: PharmDr. Marie Strieglerová (16.10), Mgr. Taťána Škarková (16.35 hod.)  

Zapisovatelé: Ing. Pavel Vavřina, Bc. Lucie Vyžrálková 
Ověřovatelé zápisu : Ing. František Šlapanský, Pavel Procházka st.  
Návrhová komise: Ing. Josef Blaha, Mgr. Květoslava Kotková, Kamila Polachová, Ing. Vladimír 
Lang 
 
 
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚŘO-

VATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   
 
35. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.00 hod. Přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je 
přítomno 17 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů. Program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, 
emailovou poštou, popř. zde na místě.  
 
Starosta – program je doplněn o dodatečné materiály. Táži se, má dnes někdo k doplnění programu? 
Nevidím přihlášku, nechávám tedy hlasovat o programu dnešního zastupitelstva.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Jo-
sef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Ing. František Šlapanský, Pavel Procházka st.  
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 17 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Jo-
sef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Byla navržena návrhová komise ve složení: Ing. Josef Blaha, Mgr. Květoslava Kotková, Kamila 
Polachová, Ing. Vladimír Lang 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Jo-
sef, ZPĚVÁK Josef 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Starosta - Zápis z minulého zastupitelstva města byl řádně ověřen. Nebyly k němu vzneseny žádné 
připomínky. Ani nyní nevidím žádnou připomínku, bude tedy uložen do archivu, taktéž usnesení.  
 
 
2. Interpelace 
Starosta – než otevřu rozpravu v interpelacích, mám tři poznámky. I. dnešním dnem byla udělena 
Městu Moravský Krumlov krajským ředitelstvím JmK plaketa za aktivní spolupráci s krajským ředitel-
stvím. Město Moravský Krumlov bylo oceněno. II. jistě jste zaznamenali včerejší povodňovou aktivi-
tu, kdy řeka Rokytná vystoupala bez 5 centimetrů k III. povodňovému stupni. Zasedala povodňová 
komise. Vše bylo postupně monitorováno, zaplaveny byly zahrádky, nedošlo k výrazným škodám na 
majetku, nedej bože na lidských životech. Vyjadřuji zde velikou pochvalu pro zásahovou jednotku 
SDH Rakšice, která byla velmi profesionálně připravena. Státní hasiči zasahovali v Miroslavi, v Jevi-
šovicích. Tam jste viděli, jakým způsobem voda vypadala, 100 letá voda. Mluvil jsem dnes s Málkem 
z Jevišovic, se starostou a v Jevišovicích takovou vodu nepamatují. III. jistě jste zaznamenali v denním 
tisku moje prohlášení ohledně referenda zámku. Vzhledem k tomu, že nejsou kompletní tři zásadní 
dokumenty, které by k místnímu referendu o odkupu zámku měly být, tzn. informace o stavu Norských 
fondů (tuto informaci jsme měli mít ke konci prázdnin, stále tuto informaci nemáme), stále není pode-
psána Smlouva o smlouvě budoucí ze strany Incheby. Dokud nebudeme mít tyto dva dokumenty, nemá 
smysl provádět jakoukoliv analýzu ekonomiky pro provoz zámku. Čili, pokud nemáme tyto tři doku-
menty, nejsme schopni je předložit k jednání zastupitelstva a pro občany.  
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Proto Rada města rozhodla, že nebude předkládat materiál o vyhlášení referenda o zámku. Má někdo 
k tomu nějaký dotaz, rád jej zodpovím.     
 
Příchod PharmDr. Marie Strieglerové 16.10 hod. – nyní zastupitelů celkem 18. 
 
Místostarosta - dnes začala oprava krajských komunikací, které byly dotčeny výstavbou kanalizace. 
Jedná se o ulici Řeznovická v Polánce a průtahu Rokytnou. V Polánce jsme se se SÚS dohodli na 
úpravě podkladu a celoplošném zabalení této komunikace, s podílem města cca 150 tis. Kč. Zároveň se 
dnes začali dokončovat celoplošné opravy místních komunikací v Polánce, ať už v rámci opce, což je 
na ulici Sportovní, či v samostatné soutěži řešených ulicích Na Kopcích a Dukovanská. V Rokytné 
bude ještě probíhat výměna vodovodního řadu a i proto bude celoplošná oprava těchto místních 
komunikací řešena v příštím roce. Co se samotné výstavby kanalizace týče, bude dokončena v tomto 
roce. Napojování obyvatel bude poté možné nejspíše na jaře příštího roku, po všech nutných 
administrativních krocích (kolaudace stok, výtlaků a přečerpávacích stanic, vyřízení žádostí o územní 
souhlasy, apod.). Ing. Blaha – v zápisu posledního ZM se objevila informace – ptal jsem se na reakci 
města vůči dopisu Policie ve věci přechodu před hotelem. Bylo mi přislíbeno, že se bude ověřovat, 
odpovídat…Starosta – ano, bylo samozřejmě prověřeno, byl vypracován investiční záměr. Pan 
Kabelka – měl jsem schůzku s projektantem zabývajícím se pozemními komunikacemi s Ing. 
Pivničkou. Ing. Blaha - je to ten stejný pán co dělal původní projekt? Pan Kabelka – ne, není. Bavili 
jsme se co by bylo reálné a nereálné. Bylo mi řečeno několik variant. Varianty jsou celkem nákladné. 
Vyčíslili jsme je zhruba na 80 000,- Kč - 100 000,- Kč. Budeme řešit koncem roku. Ing. Blaha – ptal 
jsem se na to, jestli odešla nějaká reakce na požadavek Policie k odstranění vodorovného značení. 
Starosta – domníval jsem se, že jde o vyřešení toho přechodu a ne o to, jestli si budeme dopisovat 
s policií. Ne, policii žádná odpověď, reakce neodešla. Řešili jsme to tímto způsobem tak, abychom 
vyřešili přechod a ne administrativu. Ing. Blaha – z usnesení z některé z posledních rad se objevila 
zpráva o reklamačním řízení na ulici Pionýrská. Tam to vypadá jak? Místostarosta – reklamační 
řízení bylo podáno v minulém roce. Řešíme, zda je to vada povrchu či vada konstrukčních vrstev. Je 
tam sonda. Teď mě aktuálně neberte moc za slovo, nemám to u sebe. Objednala si ji zhotovitelská 
firma. Budeme řešit ještě naše zároveň s kamerovou zkouškou kanalizace, zda není problém i v tomto. 
Ing. Blaha – bavili jsme se o tom koncem května. Že probíhají stále zátěžové zkoušky. To je to stejné? 
Místostarosta – v této chvíli žádná změna. Urgujeme to na Svazku, který to má na starosti. Ing. 
Kocanda – pokud vím, když jsme to řešili na RM, probíhá tam měření. Pohyb pokračuje. Ing. Blaha – 
to je naše měření? Ing. Kocanda – ano, naše měření, které jsme si dali sami, abychom měli argumenty 
proti Svazku. Měříme to neustále a pořád ten pohyb pokračuje, tzn. určitě je potřeba to řešit 
komplexně. Místostarosta – přišla nabídka firmy, jakým způsobem to řešit. Tzn. obrousit, vyfrézovat 
část té komunikace, znovu to přebalit. Vzhledem k tomu, že to stále sedá, toto řešení jsme 
neakceptovali. A řešíme to jinak. Ing. Blaha – měl jsem ještě dotaz na velite MěP. Starosta – velitel 
MěP je v terénu. Je zahrazen tok řeky Rokytné a zasahují tam hasiči (odstranění kmenů). Řekl jsem 
mu, že tato akce má prioritu a ať přijde během jednání. Mgr. Lang – na minulém ZM jsem měl dotaz 
na MěKS ohledně hospodaření a proběhlých akcí (rozpočty) a nebylo mi nic dodáno. Starosta – co 
Vám bylo přislíbeno pane magistře? Mgr. Lang – rozpočty, výhledy, hospodaření MěKS. Starosta – 
nejsem si vědom, že Vám bylo něco přislíbeno. Mgr. Lang – bylo to dokonce v zápisu. Říkal jste, že 
to nebude problém. Starosta – není to problém.  
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Pan Švéda – můžu vše dodat kdykoliv. Ale toto zadání nepadlo. Mgr. Lang – já se podívám do 
zápisu.    
 
 
3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš 

Třetina, starosta města 
 
Starosta – předkládám materiál pro kontrolu úkolů uložených RM a ZM. Materiál byl doplněn o úkoly 
uložené na 34. ZM ze dne 7.7.2014 a 75. schůzi RM ze dne 2.9.2014. V materiálu jsou vypuštěny 
splněné úkoly projednané na minulém ZM. Kontrola úkolů RM a ZM patří do samostatné působnosti 
města dle § 35 odst. 1) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích ve znění pozdějších předpisů. Má někdo 
k tomuto bodu nějakou připomínku? Nemá.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM Morav-
ský Krumlov. 
  
 
4. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 

města 
 
Starosta – představuje materiál týkající se uvedených usnesení.  

• Usnesení z 72. schůze RM konané dne 17.06.2014 
• Usnesení z 73. schůze RM konané dne 08.07.2014 
• Usnesení z mimořádné RM konané dne 05.08.2014 

 
Ing. Blaha – Usnesení č. 78 z mimořádné RM schválilo výsledek VŘ se subjektem Vzdělávací a roz-
vojové centrum…mohl bych k tomu nějakou informaci? Místostarosta – je to součást školského pro-
jektu, se kterým jsme uspěli a máme v něm 100 % dotaci. Součástí toho je také školení učitelů a ředite-
lů škol. Toto bylo to výběrové řízení, v rozsahu 150 000,- Kč. Mgr. Lang – Usnesení č. 77, RM 
schvaluje, bod č. 3 a 5, jestli bych mohl vidět výsledky těch VŘ. Je tam číslo Smlouvy o dílo jakoby, 
ale jestli bych to mohl vidět. Jak to dopadlo vidím, ale chtěl bych vidět i ten zbytek. Místostarosta – 
když se vrátím k té 5 tak je to právě oprava místních komunikací, kde se zúčastnili asi 4…Mgr. Lang 
– ne, ne, chci vidět výsledky. Místostarosta – samozřejmě, není problém.  
 
Návrh usnesení :  
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov.  
 
 
5.  Zápis z 32. schůze Finančního výboru – předkládá Ing. Jaroslav Mokrý, předseda FV 
 
Starosta – Z důvodu vysokého počtu přijatých omluv bylo jednání, po dohodě s Ing. Kocandou, zru-
šeno. Finanční výbor by nebyl usnášeníschopný. 
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Plánovaný program: 
1. Rozpočtová opatření 
2. Hospodaření města za I. pololetí 2014 
3. Plnění příjmů ze sdílených daní 1.-8. 2014 
4. Různé 

 
 
6. Rozpočtová opatření č. 20-27/2014, změna závazných ukazatelů - předkládá Mgr. Tomáš Tře-

tina, starosta města 
 

Starosta – představuje materiál. Je potřeba otevírat rozpravu k těmto rozpočtovým opatřením? Ing. 
Blaha – v návrhu usnesení jsou zmíněny rozp. opatření č. 17 – 19, které má schvalovat ZM. Ty jsem 
tam nikde nenašel. Ing. Florianová – je to skutečně omyl, ty jste schvalovali už na minulém ZM, 
došlo k tomu překopírováváním materiálu. Ostatní berete pouze na vědomí.  
 
 Rekapitulace rozpočtového opatření č. 20/2014: 
- příjmová část rozpočtu:   + 901,2 tis. Kč 
- výdajová část rozpočtu:   + 901,2 tis. Kč 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 21/2014: 
- přesuny ve výdajové části rozpočtu 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 22/2014: 
- přesuny ve výdajové části rozpočtu 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 23/2014: 
- přesuny ve výdajové části rozpočtu 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 24/2014: 
- příjmová část rozpočtu:   + 393,9 tis. Kč 
- výdajová část rozpočtu:   + 393,9 tis. Kč 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 25/2014: 
- příjmová část rozpočtu:   + 213,0 tis. Kč 
- výdajová část rozpočtu   + 213,0 tis. Kč 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 26/2014: 
- přesuny ve výdajové části rozpočtu 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 27/2014: 
- příjmová část rozpočtu   + 200,0 tis. Kč 
- výdajová část rozpočtu   + 200,0 tis. Kč 
 
Návrh na usnesení: 
ZM bere na vědomí rozpočtová opatření č. 20-27/2014 provedená Radou města Moravský 
Krumlov.  
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Rozpočtovým opatřením č. 22, 24 a 25/2014 došlo k navýšení příspěvků na provoz a na investice pro 
příspěvkové organizace města.  V návaznosti na tato rozpočtová opatření se mění závazný ukazatel: 
 

• Základní škola Klášterní Moravský Krumlov – navýšení příspěvku na provoz o částku 
27 000,00 Kč, 

• Mateřská škola Husova Moravský Krumlov – navýšení příspěvku na provoz o částku 
500 000,00 Kč, 

• Správa majetku města Moravský Krumlov – navýšení příspěvku na investice o částku 
50 000,00 Kč. 

•  
Stavy rezerv po provedených rozpočtových opatřeních Částka (v tis. Kč) 
  
Rezerva pro běžné výdaje (provozní rezerva) 282,30 
Rezerva pro veřejnou finanční podporu 1,00 
Rezerva pro přípravnou činnost 635,00 
Rezerva investiční pro nepředvídané situace 2 000,00 
Rezerva určená k přerozdělení na rozvoj města 12 636,80 
  
celkem   15 555,10 
 
 
19.  Různé 
DODATEČNĚ: 
Návrh rozpočtového opatření č. 28/2014, změna závazných ukazatelů – předkládá Mgr. Tomáš Tře-
tina, starosta města 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 28/2014 v předloženém znění. 
 
Schvalování EN BLOC: 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLERO-
VÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 2 - VYBÍRAL Josef, BLAHA Josef, Ing. 
 
Návrh na usnesení: 
ZM schvaluje změny závazných ukazatelů dle předloženého rozpisu.  
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 18 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
7. Informace o plnění a čerpání rozpočtu - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – představuje důvodovou zprávu. Ing. Kocanda – asi k tomu nejpodstatnějšímu, když vidíte 
srovnání schváleného rozpočtu a skutečnosti, tak ke konci srpna to dělá + 2 500 000,- Kč. Je samozře-
jmě dobře, že rozpočet byl dobře nastaven už od začátku. Starosta – jinak řečeno, byla to pochvala 
strážkyni pokladu.  
 
Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí informace o plnění a čerpání rozpočtu Města Moravský Krumlov za I. polo-
letí roku 2014. 
 
 
8. Návrh řešení činností příspěvkových organizací SMM a TaZS od 01.01.2015 - předkládá Mgr. 

Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – čte materiál „Z důvodu změny ve vedení PO TaZS Moravský Krumlov od 1.1.2015 (stáva-
jící ředitel požádal k tomuto datu o uvolnění do starobního důchodu) a potřebnosti zefektivnění provo-
zu příspěvkových organizací města Technické a zahradní správy Moravský Krumlov a Správy majetku 
města Moravský Krumlov, předkládám k projednání a všeobecné diskuzi členům ZM návrh na reorga-
nizaci  těchto dvou příspěvkových organizací. 
Rada města se uvedenou záležitostí dlouhodobě zabývá a přistupuje k řešení dané problematiky 
zejména z těchto důvodů: 

1) úspora provozních prostředků 
2) prolínání činností obou příspěvkových organizací 
3) lepší využití pracovních prostředků a lidského potenciálu 
4) výhledově – převzetí správy vodovodů a kanalizací pod příspěvkovou organizaci (viz např. 

model města Miroslav) 
 Existují následující varianty řešení: 

1) splynutí výše uvedených PO města do nově zřízeného subjektu (pracovní název: Služby města 
Moravský Krumlov), 

2) sloučení výše uvedených PO města s tím, že nástupnickou organizací se stane SMM Moravský 
Krumlov, TaZS svou činnost končí a sloučením zaniká. 

Jako nejvhodnější varianta se jeví sloučení těchto organizací, kdy nástupnickou se stává SMM. Důvo-
dem je ta skutečnost, že spravuje hodnotově větší majetek;  procesně by se jednalo o jednodušší vari-
antu. 
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Zabezpečení tohoto projektu zahrnuje zejména řešení těchto okruhů otázek: 
1) právní rozbor nejvhodnější varianty včetně procesního schválení rozhodnutí v ZM (viz příloha 

materiálu – vyjádření AK Šopák, Palátová ze dne 29.8.2014), 
2) ekonomická analýza, 
3) analýza činnosti subjektu a z toho vyplývající zpracování organizační struktury nově vzniklého 

subjektu, 
4) administrativní úkony (řešení pohledávek, závazků, účetní závěrky, inventarizace, řešení vzta-

hů vůči dodavatelům, institucím, oznámení Ústřednímu věstníku ČR apod.). 
 
Tento materiál se předkládá z důvodu zahájení rozpravy k dané problematice. Těmito úkony nesmí být 
omezen ani ohrožen rozsah činností vykonávajících pro město. Ing. Blaha – pan ředitel TaZS tu není? 
Starosta – byl tu, odešel. Ing. Blaha – chtěl jsem se zeptat přímo jej. Ne vždy je představa RM totož-
ná s představou ředitelů. Chtěl bych se proto zeptat jednotlivých ředitelů, co si myslí tady o tom navr-
hovaném řešení a kdo teda bude konkrétně tu činnost vykonávat, co pak Kubík určitě vykonával  
i v ranních hodinách. Zda se zavede nějaká nová pozice nebo se pracovní místo zruší, pravomoci se 
přesunou v rámci TaZS v dnešním aktuálním složení. Mgr. Lang – úspory peněžních prostředků, jak 
to vychází? Nevšiml jsem si, že by někde byly vyčísleny. Starosta – ještě jednou „přistupuje k řešení 
dané problematiky zejména z těchto dvou důvodů“ úspora peněžních prostředků, tzn. předpokladem je, 
že při sloučení dojde k úspoře provozních prostředků. Samozřejmě následně, pokud my řekneme jako 
zastupitelé, pověřujeme RM zajistit postupné kroky vedoucí ke sloučení…přesná konkrétní čísla do-
stane zastupitelstvo k rozhodnutí. Mgr. Lang – jo, ale když mi tu budeme hlasovat o sloučení, ještě 
nevíme, zda to má vůbec cenu. Když ta cena…. Starosta – kdyby tenhle bod tam nebyl napsaný, tak 
mi vytknete, že nevíte vůbec o jaká čísla jde. Proto je tu ten bod, aby RM měla mandát k vypracování 
ekonomické analýzy sloučení. Ing. Blaha – RM ten mandát k vypracování má, k vypracování právní-
ho rozboru ho také měla a taky se nikdo o tom nebavil, nikdo ho nepověřoval. Starosta – bez jakého-
koliv právního podkladu, který říká, jakým způsobem postupovat dále, nelze vůbec materiál předložit. 
Ing. Kocanda – chtěl bych doplnit materiál. Musím říct, že jsme se tím zabývali od začátku na Radě 
města. A řešili jsme, jakým způsobem ošetřit tuto činnost. Tady je dlouhodobě nastavený model,  
u kterého bohužel neznám, jak to vzniklo. Je pravdou, že při spoustě rozhodování na RM, jsme měli 
dilema, co ještě dělá SMM, co už by měla dělat TaZS. Z pohledu ekonomické analýzy, je určitě jasné, 
že pokud bude jedna organizace, tak ten model bude vždy efektivní. Efektivnější než-li ten současný. 
To si myslím, že na to nepotřebujeme nějaký složitý ekonomický analýzy. Kdo se jen trochu zabývá 
ekonomikou, tak co se týká procesního řízení jednoho celku…je vždy efektivnější. Spousta činností se 
prolíná. Diskutovali jsme na poslední RM, zda to má smysl předkládat to na posledním ZM. Možná je 
to trošku nešťastné, ale bohužel, pan ředitel TaZS nám moc na výběr nedal, oznámil nám, že k něja-
kému datu končí a myslím si, že je to naopak odpovědný krok města, aby zabezpečilo chod té organi-
zace od 01.01.2015. Myslím si, že právě proto, je potřeba, aby se ZM k tomu nějakým způsobem po-
stavilo. Určitě jsme to diskutovali také ve vztahu k řešení správy vody a kanalizací. Víte moc dobře, že 
s tím máme velký problém ve vztahu tom, že se opět zvyšuje vodné a stočné a ZM defakto nemá vůbec 
možnost do toho zasáhnout. Dostáváme pouze oznámení a to i přesto, že investujeme nemalé prostřed-
ky do opravy vodovodů a kanalizací. Model je funkčně vyzkoušen v několika městech. V Miroslavi 
jsem se bavil s panem starostou Formanem, jak to u nich funguje. Nemají s tím jediný problém. Mají 
jedinou organizaci, kterou vše zajišťují, od sekání trávy po úpravu kanalizace. Myslím, že teď opravdu 
nastal ten okamžik, abychom řekli, ano, chceme tento první krok udělat, samozřejmě by měly následo-
vat kroky druhé. Pokud to teď neuděláme, vzniká právní nejistota. Musíme řešit výběrové řízení na 
ředitele, atd..  
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Myslím si, že by od nás mělo být odpovědné, že pokud dnes schválíme, mají na to organizace 3 měsí-
ce, aby se na sloučení připravily. Otázky organizačního charakteru zde padly. To je otázka ředitele. 
Aby postavil strukturu tak, aby někdo fungoval. To si myslím, že není věc, kterou by zastupitelstvo 
mělo řešit. Pan Zpěvák – jsou zde dva pojmy. Mluvíme o obou nebo jen o sloučení? Starosta – navr-
hoval bych v návrhu usnesení sloučení. Pokud přijde protinávrh, na splynutí, budeme hlasovat nejdříve 
o splynutí. Návrh je na sloučení. Místostarosta – je pravda, že jsme i při řešení na RM na to neměli 
všichni jednotné stanovisko. Samozřejmě víme, že asi ta cesta jakoby sloučení PO do budoucna je 
v pořádku a takhle jsme se na tom dlouhodobě shodli, že tímto směrem se zřejmě vydáme. Otázka je 
toho načasování. Samozřejmě máme poslední zastupitelstvo a jestli rozhodovat o takovéto důležité 
věci na posledním zastupitelstvu…proto návrh usnesení je dán tak. V této chvíli je potřeba mít všechny 
ty podklady, je tam spousta administrativních kroků, které se musejí vytvořit – organizační struktura, 
plán restrukturalizace, inventarizace majetku – a všechny tyto kroky sebou nesou nějakou časovou 
délku. Je to tu k diskuzi. Jakým způsobem se k tomu stavíte Vy, ostatní zastupitelé. Jestli se tímto smě-
rem vůbec máme vydat nebo se tímto směrem nemáme vydat. V této chvíli schválit záměr, aby se při-
pravily materiály. Konečné řešení by pak řešilo nové zastupitelstvo. Ale už aby nějaké kroky byly již 
učiněny. Aby se také viděla ekonomická analýza, atd., atd.. Aby organizace byly připraveny. Pokud 
z toho vyjde, že ano, nové zastupitelstvo to může odsouhlasit, v příštím roce může být zrealizováno. Je 
tam potenciálně čas do 30.06.2015 všechno doladit a vyřešit. Ing. Šlapanský – návrh usnesení je troš-
ku splácaný, o všem jsme se dověděli deset dní zpátky, při předložení tohoto materiálu, čas na to byl 
celkem minimální, proto naprosto chápu dotazy předřečníků na nějakou analýzu. Protože ta měla jako 
první předcházet nějakým rozhodnutím. Rozhodnout na základě analýzy, o které víme už dopředu, že 
dopadne výborně a pozitivně, ta už tu mohla být. Nemyslím, že jsme to vzali za rozumný konec. 
Nejdříve jsme ji měli mít, samozřejmě ne nějaké elaboráty, ale v jednodušší formě a na základě té se 
následně rozhodovat. Mně dnes přijde, že mělo mít zastupitelstvo při tak zásadním rozhodnutí, materi-
ál k dispozici. Nezlehčuji názor Ing. Kocandy. Podklady pro rozhodnutí dnes nemáme. Budoucí ZM 
bychom tak postavili před hotovou věc nějakým našim rozhodnutím. Domnívám se, že bychom měli 
ještě trošku vyčkat. Myslím, že se to dá řešit i později. Zdá se mi, že navržený postup, není optimálním 
řešením. Mgr. Lang – souhlasím, je na to málo času. Ideální by bylo zabývat se tím do konce roku, 
jmenovat dočasného ředitele, zpracovaly by se nějaké materiály, a pak by se ZM mohlo lépe rozhodo-
vat. Starosta – ono je třeba vnímat následující věc. Ředitel TaZS oznámil odchod do starobního dů-
chodu v období, které předcházelo jednání RM. Materiál, který je předložený byl projednáván  
i na RM a toto je záměr možného postupu při činnosti PO. Jsme si samozřejmě vědomi toho, že tím, že 
je ten materiál tu předložen, že … přesně ty argumenty, které jste řekli, jsme očekávali. Nelze 
v časovém úseku, ve kterém to proběhlo, nic kvalitnějšího předložit. To prostě nejde. Tímto záměrem 
zajišťujícím postupné kroky vedoucí ke sloučení PO šetříme čas, který je k 01.01.2015. Do tohoto data 
budou také hotové uzávěrky, inventarizace, atd.. Pokud my postoupíme k dalšímu datu, provedou se 
tyto administrativní úkony dvakrát. Není to samozřejmě problém, jenom je to další komplikace. Samo-
zřejmě když nebude navržený záměr odsouhlasen v ZM, bude vyhlášeno VŘ na ředitele TaZS, protože 
nelze toto provádět jakýmsi pověřením. V lednu napadne spousta sněhu…zkrátka je spousta věcí, které 
vychází z praktického hlediska a údržby tohoto města. Mgr. Lang – v usnesení je „a zajištění změn 
v obchodním rejstříku“. Starosta – „zajistit postupné kroky k zajištění provedení změn“. Ing. Kocan-
da – dovolím si reagovat. Samozřejmě souhlasím s tím, co Ing. Šlapanský tady říkal. Opravdu jsme 
byli postaveni trošku do situace, kdy těsně před RM jsme se dozvěděli…no měli jsme jednu RM na to, 
abychom to projednali. Souhlasím s tím, že kdybychom na to měli více času, materiály by určitě vypa-
daly líp, jinak. Na druhou stranu, právě proto to usnesení nezní tak, že ZM ukládá RM sloučit dvě or-
ganizace, ale zajistit postupné kroky, tzn. všechny tyto věci musí předcházet tohle usnesení.  
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Představa usnesení byla, že ano…ZM má podobný názor jako RM a samozřejmě po zpracování všech 
těchto kroků může nakonec hlasovat k 01.01.2015 nebo k 30.06.2015, dle toho, jak se vše procesně 
zvládne udělat. Není tu přesné datum, ke kterému by to mělo být. Aby také to nové ZM mělo vše jed-
nodušší. Není to o tom, že dnes rozhodujeme o tom, že 01.01.2015 se tyto dvě organizace sloučí, ale 
zajistíme postupné kroky…to je ta cesta. O všem by mělo rozhodovat nové zastupitelstvo. Ing. Lang – 
v návrhu usnesení, které je předloženo, nemůže být uveden zápis do obchodního rejstříku. To se dělá 
až je to hotové. Na to pozor. Pokud bychom to chtěli, návrh usnesení musí být formulován bez tohoto. 
Zastupitelstvo města ukládá RM zajistit postupné kroky ke sloučení nebo ke splynutí k 01.01.2015. 
Bez zápisu do OR. To tam být nemůže. Ing. Kocanda – myslím, že to není potřeba, ze se to dá 
z usnesení vyjmout. Pan Procházka – pan Kubík není zapsaný v OR? Pokud odejde do důchodu, musí 
se to tam nějak zobrazit. Tajemník – je zapsán. Pan Procházka – tak to se musí v každém případě 
dělat změna do OR.     
 
Příchod Mgr. Taťány Škarkové 16.35 hod. – nyní zastupitelů celkem 19. 
 
Ing. Kocanda – zkusím navrhnout nové usnesení s vypuštěním zápisu do OR. To si myslím může udě-
lat až následující ZM, například na prvním zasedání.  
ZM ukládá RM zajistit postupné kroky vedoucí ke sloučení příspěvkových organizací. 
 
Pan Procházka – a nové ZM se rozhodne, zda v těchto krocích bude pokračovat nebo to udělá úplně 
jinak. Místostarosta – k tomuto mám jednu informaci. 30 dnů to musí viset na úředním věstníku,  
a pak teprve mohou následovat další kroky vedoucí ke sloučení. Kroků je tam spousta. Ing. Kocanda 
– nedáváme tam datum – kdy se nové ZM sejde, jestli se stihne vše nachystat. Můžeme kroky směřo-
vat klidně ke 30.06.2015. Toto by měla být ta cesta, nedávat tam datum, jde o názor ZM, že jsme na tu 
cestu jsme se vydali – zpracování veškerých podkladů pro rozhodnutí nového ZM. PharmDr. Strieg-
lerová – každá organizace má svého vedoucího a adekvátního zástupce pro případ nemoci, nepřítom-
nosti. To nemůžeme říct, že přece pan ředitel Kubík jde 01.01.2015 do důchodu a není adekvátní zá-
stupce. To přece taková organizace nemůže ani existovat. To se mi zdá postavený nad hlavu. 
Z právního hlediska by to tak mělo být.  
 
Starosta – souhlasím s vámi. Takovým způsobe, jakým ta TaZS fungovala tak, s tím materiálem, po-
tenciálem…pokud dojde ke změně ředitele, tak je třeba změnit i organizaci této PO. Ing. Kocanda na-
vrhl usnesení, doplnil bych ho ještě o slovo možnému – bude se o tom hlasovat na novém ZM, zároveň 
RM dostává mandát připravit podkladové materiály pro budoucí rozhodnutí. Souhlasíte s takovým 
postupem? Samozřejmostí bude právní rozbor, ekonomická analýza, organizační záležitosti.  
 
ZM ukládá RM zajistit postupné kroky vedoucí k možnému sloučení příspěvkových organizací 
 
Protinávrh: 
Ing. Šlapanský – jen chci říct, že o čem tu mluvíme jsou dvě obsahově rozdílné věci. Domnívám se, 
že usnesení by mohlo maximálně znít:  
ZM ukládá RM připravit potřebné podklady pro rozhodnutí ZM o dalším řešení PO.  
Bude k tomu právní rozbor, ekonomická analýza, organizační záležitosti.  
Tímto bychom zase zavazovali nové ZM.  
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Starosta – nikdo se tady tomu nebrání. Neustálila se zvyklost svolat pracovní zasedání ZM, kde by-
chom toto probírali, protože na tyto schůzky nikdo z Vás nechodil, tak to řešíme takto. Je to jedna 
z mála věcí, která je potřeba vyřešit tím, že se k tomu vede všeobecná diskuze. Nevnímejme to jakože 
se někdo …jedna skupina proti druhé…tady se vyjasňují názory a kdybychom byli schopní se scházet, 
tak potom bychom to všechno měli předjednané. Ještě jednou to usnesení? 
 
Ing. Šlapanský: 
ZM ukládá RM připravit potřebné podklady pro rozhodnutí ZM o budoucím organizačním 
uspořádání příspěvkových organizací města – TaZS a SMM. 
Je k tomu potřeba ještě doplnit termín. Starosta – RM bude mít ještě jedno jednání, následují komu-
nální volby, čili po komunálních volbách se nejprve sejde ustavující ZM, následně proběhne první řád-
né ZM. Ing. Blaha – já jsem před půl hodinou prosil o slovo. Rád bych si vyslechl pana Kabelky. Sta-
rosta - …můžete mě nechat domluvit? Ing. Blaha – mě jste taky nechal domluvit? Starosta – ano. 
Ing. Blaha – ne. Starosta – ano. Ing. Blaha – ne. Starosta – ve chvíli, kdy dojednají zastupitelé, do-
stane svůj prostor k vyjádření ředitel SMM. Má ze zastupitelů ještě k tomuto nějakou otázku? Ing. 
Procházka, MSc. – když už se to nějakým způsobem protáhne, jestli by skutečně nebylo dobré uvažo-
vat i o vytvoření z PO společnost s ručením omezeným. Tak jak jsou Městské lesy. Účetnictví  
a všechno by bylo srozumitelnější pro kohokoliv, kdo se do toho podívá. Bude to lepší. Kolikrát jsme 
naráželi na to, že něco u PO jde, něco nejde. Jestli, když už se s tím budeme párat a přechod tak jako 
tak bude stát nějaké peníze, zda by to…. Starosta – ing. Šlapanský navrhl usnesení, ve kterém není 
uvedeno ani sloučení, ani splynutí. Právě proto je ta varianta stále otevřená. Neříká ani jedno, ani dru-
hé. Pokud nemá žádný jiný zastupitel nic k této věci, prosím ředitele SMM o vyjádření. Pan Kabelka -  
Jde také o to, jestli v šest ráno bude na místě ředitel, který rozvážel lidi nebo nebude. Podívejte se, 
udělal jsem si šetření v obcích, které jsou srovnatelné s námi, s městy ne obcemi. Zjistil jsem některé 
údaje, které prostě jsou celkem zajímavé. Správa majetku města má 9 a půl zaměstnanců. Z toho je 2,5 
techniků, 4 jsou dělnických profesí, 2 uklizečky, 1 pracovník je na sportovištích. TaZS nevím kolik má 
přesně lidí…tuším, že 23. Takže to při sloučení vypadá na 33-34 lidí. Města a jejich organizace, které 
jsem si zjišťoval, zaměstnávají 45-50 lidí. Ty organizace, které zajišťují to, co zajišťovat mají - majet-
kové a technické služby. Podotýkám, že si musíte ještě uvědomit, že tu suplujeme majetkový odbor 
Městského úřadu. Více či méně veškerým majetkem, který tu je, se zabývá SMM. Jedině toto k tomu 
řeknu. Co se týká rozhodnutí, to je v kompetenci ZM. Já v této chvíli nemám víc, co bych k tomu řekl.  
 
Návrh usnesení: 
ZM ukládá RM připravit potřebné podklady pro rozhodnutí ZM o budoucím organizačním 
uspořádání příspěvkových organizací města – TaZS a SMM. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLERO-
VÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 1 - BLAHA Josef, Ing.    

      Zdrželi se: 0  
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9. Předložení zakladatelské listiny společnosti Městské lesy MK, s.r.o. - předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města 

 
Starosta – čte materiál „V příloze materiálu Vám byl předložen k projednání a schválení návrh Zakla-
datelské listiny společnosti Městské lesy Moravský Krumlov s.r.o., se sídlem: U Nádraží 898, Morav-
ský Krumlov, 672 01, IČ:63491664. Předložený návrh byl zpracován smluvní AK, změnu si vynutila 
změna legislativy (zákon č. 90/2012 Sb., o obchodních korporacích, v platném znění). Z hlediska účel-
nosti doporučuji funkci „tajemníka dozorčí rady“ zrušit bez náhrady. Rozhodnutí ve věci je dle § 84 
odst. 2, písm. e) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, ve výhradní pravo-
moci ZM“. Jen podotknu k předkladateli, že by u materiálu neměla být předložena osobní emailová 
korespondence. Tajemník – moje chyba. Ing. Blaha – už kolikrát jsme řešili na ZM, že by bylo dobré 
mít k dispozici předchozí materiál, s vyznačením změny. Zase to nenastalo a ještě k soukromé kore-
spondenci, minule jste mě velice razantně informoval o tom, že se nezveřejňuje soukromá korespon-
dence a tady tuto poštu považuji za soukromou. Když nemám podklad, opravdu se rozhodnout nemo-
hu. Deset dní nestačí k tomu, abych si podklad vyžádal a ještě jej dostal. Starosta – nic soukromého 
v této korespondenci není. Ing. Blaha – to předpokládám ani v té předchozí. Starosta – jsou tu uvede-
ny body, které jsou nutné pro další postup. Čili, proto předpokládám, že to tu bylo dáno. Omlouvám 
se, je to moje chyba, že jsem si tento materiál nepročetl, ale myslel jsem si, že na 35. zasedání ZM to 
bude všechno již v pořádku. Další věc je, pokud jste požadoval…Ing. Blaha – já jsem nepožadoval, to 
požadovalo celé zastupitelstvo. Starosta – myslím, že to tu je dostatečně jasně dáno. Ing. Blaha – já 
to nepovažuji za dostatečné. Mgr. Lang – řeklo se, že se budou předkládat předešlé smlouvy, kde bu-
dou vyznačené změny. Ing. Procházka, MSc. – já vím, ale třeba toto je z obchodního rejstříku, tam si 
to každý může…mělo by to tak být. Mgr. Lang - Když se něco mění, např. vyhláška, dá se nová, sta-
rá, vyznačí se změna. Starosta – je potřeba najít něco špatného na takto jednoduchém materiálu. Jestli 
nic dalšího k tomu nemáte, dovolím si přečíst návrh usnesení.  
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje text Zakladatelské listiny společnosti Městské lesy Moravský Krumlov s.r.o.,  
IČ: 63491664 v předloženém znění. 
 
ZM ukládá RM zajistit další právní kroky pro zabezpečení aktualizace Zakladatelské listiny ML 
Moravský Krumlov s.r.o. s ohledem na novou legislativu. 
 
Schvalování EN BLOC: 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 14 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA 
Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPAN-
SKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 1 - BLAHA Josef, Ing.    

      Zdrželi se: 4 - VYBÍRAL Josef, HOLÁTKO Rudolf, POLÁCHOVÁ Kamila, LANG Petr, Mgr.   
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10. Smlouva o poskytnutí finančních prostředků – HZS JmK - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města 

 
Starosta – V příloze materiálu předkládám členům ZM k projednání a schválení návrh Smlouvy  
o poskytnutí příspěvku z rozpočtu města Moravský Krumlov subjektu: ČR – HZS JmK, Zubatého  
1, 614 00 Brno, IČ:70884099, ve formě účelové neinvestiční finanční podpory ve výši 200 000,- Kč na 
opravu prostor stanice v Moravském Krumlově. Předložená smlouva je standardní a byla prověřena 
zaměstnanci města, je bez nedostatků. Smlouva byla doplněna o schvalovací doložku dle zákona  
o obcích. Účelovost a vyúčtování příspěvku bude standardně kontrolovat referát kontroly. Konkrétní 
výše podpory pro výše uvedený subjekt byla projednána a schválena v rámci rozpočtu města na rok 
2014 (na 31. ZM konaném dne 10.2.2014) a jedná se program plánovanou podporu činnosti potřebné 
veřejné instituce (HZS) na území města. Rozhodnutí ve věci je dle § 85 zákona č. 128/2000 Sb., o ob-
cích, ve znění pozdějších předpisů, ve výhradní pravomoci ZM. Ing. Kocanda – myslím, že by bylo 
dobré, aby ZM dostalo informaci o požárním autě, které je dáváno poněkolikáté rakšickým hasičům. 
Starosta – předpokladem je….neumím říct konkrétní termín. Termín byl změněn nesčetněkrát. Po-
slední informace je, že během měsíce října by toto auto měli obdržet. Nové auto dostanou státní hasiči. 
Dobrovolní hasiči dostanou to, které doposud používali hasiči státní. Ing. Procházka, MSc. – jak to 
naposledy před dvěma lety, rokem dopadlo s penězi? Bylo to podmíněné, že peníze dáme až když  
bude auto? Starosta – auto jsme měli dostat z Vyškova s tím, že…ale to auto při výjezdu…došlo 
k nehodě a to auto nebylo použitelné. Tehdy stála oprava hasičský záchranný sbor 5 000 000,- Kč. 
Proto nedošlo k autu. My jsme příspěvek poskytli hasičům.  
 
 Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov subjektu: ČR 
– HZS JmK, Zubatého 1, 614 00 Brno, IČ:70884099, ve formě účelové neinvestiční finanční pod-
pory ve výši 200 000,- Kč v předloženém znění a pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr. ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
11. Minimální síť služeb prevence v ORP Moravský Krumlov na rok 2015 - předkládá Mgr. To-

máš Třetina, starosta města 
 
Starosta – číst důvodovou zprávu nebudu, materiál připravila JUDr. Bártová, je připraven velmi po-
drobně a poměrně jasně.  
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Návrh usnesení:   
Zastupitelstvo města schvaluje podíl města Moravský Krumlov na spolufinancování služeb soci-
ální prevence ORP Moravský Krumlov na rok 2015 ve výši 20% z jejich celkových nákladů, a to 
v částkách, jak je uvedeno v příloze č. 1 – „Minimální síť služeb sociální prevence ORP Morav-
ský Krumlov na rok 2015 včetně financování“.  
   
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr. ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
12. Plánovací smlouva „Místní komunikace Nad Haltýři“ - předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, mís-

tostarosta města 
 
Místostarosta – představuje materiál. Zhruba před rokem nás, v lokalitě Nad Haltýři  oslovili staveb-
níci, kteří chtějí zde chtějí stavět na parcelách uvedených v materiálu. Aby mohli požádat o stavební 
povolení na své domy, musí být do 50 m od jejich staveb přístupná  komunikace, nebo musí být pode-
psána plánovací smlouva o její výstavbě do termínu předcházejícímu kolaudaci jejich domů. Z toho 
důvodu předkládám návrh plánovací smlouvy. V té se každý z těchto tří stavebníků zavazuje podílet se 
100 000,- Kč na realizaci této komunikace. Celková cena této komunikace je dle rozpočtu 1 186 965,- 
Kč včetně DPH. Tento postup navrhla a doporučila ke schválení rada města z toho důvodu, že jsou 
v této chvíli vytipovány pro realizaci jiné lokality pro bydlení, ale chceme umožnit stavebníkům v této 
lokalitě postavit. Vzhledem k malému počtu stavebních míst doporučuji ke schválení. Zároveň se vy-
jednává s majiteli sousedních pozemků o odkoupení části parcel pro budoucí vybudování standardní 
komunikace a v této chvíli pro možnost zpevnění současné polní cesty, která vede i po těchto pozem-
cích. Pokud by se tato jednání podařila, dojde i ke snížení finanční náročnosti nyní projednávané štěr-
kové komunikace. Ing. Procházka, MSc. – základním problémem bylo, že při překreslování zakreslili 
cestu vedoucí přes pozemky. Majitelé parcel obětují nějaké metry (ti, co jsou nahoře nad tou strání)  
a cesta se bude moct posunout na jejich pozemky, tím pádem vznikne normální standardní cesta.  
A pokud ti majitelé ty své části neprodají, nepozměňují ty kousky, bude se muset jít přes opěrnou zeď. 
Zastavovací studie je tam také. Je to určené pro bytovou výstavbu. Majitelé pozemků, co jsou na druhé 
straně, s těmi i město mluví už docela dlouho, takže se postupně daří je přemluvit, aby to skutečně 
vypadalo trošku normálně. Mgr. Lang – chtěl jsem se zeptat, snažíme se vytvořit nějaké parcely, sta-
vební místa, dlouhodobě to všechny volební strany mají ve volebních programech nebo většina z nich. 
Tady si to někdo svým způsobem dokázal zajistit, my po nich chceme 100 000,- Kč. Chápu, je to urči-
tě nákladně, ale je to poměrně malá částka. Proč po těch lidech chceme ještě 100 000,- Kč? Město na 
to nemá peníze?  Z jakého důvodu potřebujeme těch 100 000,- Kč? Jestli nám to pak pomůže? Mís-
tostarosta – je to uvedeno v té důvodové zprávě. Jde o precedent. V této chvíli řešíme jiné lokality pro 
bydlení. Tuto lokalitu jsme neřešili. Navíc pro budoucí stavebníky …nemáme tam parcely, máme jich 
tam jen pár.  
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Jsou tam soukromé pozemky. Řeší se ty pozemky, které jsou zasíťované v jiných lokalitách. Dlouho se 
nedařilo a nedaří se…požadavky majitelů jsou tak nereálné, že tam stejně nikdo nepostaví. Z toho dů-
vodu jsme šli tímto směrem. Není to pro prosperitu města, stavebníci s tím byli seznámeni, od začátku 
jsme s nimi o tom takto hovořili, toto je výstup. Ing. Kocanda – s tímto principem jsme začali před 4 
roky. Vytipovali jsme lokality vhodné pro vybudování kompletních inženýrských sítí městem s tím, že 
jsme navrhli odkup pozemků těm majitelům s předkupním právem na jednu parcelu. Město tam zbudu-
je komunikace a bude to prodávat s těmi pozemky. Toto je trošku mimo ten systém. Nechceme bránit 
investorům, lidem, kteří tu bydlí, aby zde stavěli. Ale tak, jak to tu bylo řečeno. Priorita je mít kom-
pletně zasíťovanou lokalitu, kde budou veškeré inž. sítě vyřešené s tím, že jsme schopni zajistit, že 
během 2,3,5 let všechny pozemky budou zastavěné. Nebudou zastavěné na 20-30% a deset let to bude 
ležet ladem. Ing. Blaha – tuto Plánovací smlouvu předpokládáme, že podepíše každý z těch jednotli-
vých stavitelů, kteří mají zájem stavět, každý zaplatí těch 100 000,- Kč? Ti, co se ke smlouvě nepřipo-
jili, teď je problém nějaký jiný? Místostarosta – další stavebníci tam v této chvíli nejsou. S těmi, kteří 
tam stavět chtějí, s těmi všemi máme Plánovací smlouvu uzavřenou. Ti, co v budoucnu toto budou 
chtít, na to máme různé možnosti, jakým způsobem to budeme řešit. Ing. Blaha – ty pozemky jsou 
volné nebo tam zatím nechtějí stavět? Místostarosta – jak kdo. Ing. Blaha – je tu napsáno, že se vy-
jednává s majiteli okolních pozemků o odkoupení…? Místostarosta – cesty. I samozřejmě o celých 
pozemcích. Zrovna dnes jsme měli jednání s jedněmi majiteli, kteří nám toto přislíbili. Mgr. Lang – ti, 
co se k tomu nyní nepřipojili a rozhodnou se za rok, za dva….máme nějakou páku, jak těch 100 000,- 
Kč zaplatí? Aby někteří zaplatili a někteří to neměli zdarma. Aby to nebylo nespravedlivé. Máme na to 
nějakou páku? Starosta – není tam plánován rozvoj…zasíťování této lokality. Tím, že se rozhodli daní 
jedinci tam postavit, tak ví, za jakých podmínek. V dalších materiálech máme i jiné pozemky. Je tam 
možnost vzniku až 50 RD v nějakém budoucím čase. Nepředpokládám, že by další ti, kteří přijdou za 
rok, že by tam chtěli stavět, budou si muset přivést kanál, elektriku, atd. a to je značně finančně ná-
kladné. Město bude mít připravené pozemky v některé jiné lokalitě. Pí. Kočí – já bych k tomu ještě 
dodala, že jde o vstřícný krok města. To není, že by město po těch žadatelích vymáhalo…musíte…oni 
se rozhodli, že tam ty RD jsou, věděli to, že tam sítě nejsou, a proto se tady bavíme o tom, abychom 
jim to umožnili. Aby tam vůbec mohli postavit ty RD. Toto je vstřícný krok města. Mgr. Lang – já si 
myslím, že máme být rádi, když tu chce někdo vůbec stavět. Pí. Kočí – ale takto se to taky nedá dělat. 
Protože, opravdu těch vytipovaných míst, u kterých jsme se rozhodli, že tam budou stavební místa, 
bude to stát obrovské finanční prostředky, tak opravdu vycházíme vstříc těmto stavebníkům. Ing. Pro-
cházka, MSc. – těch 100 000,- Kč by se platilo pouze pokud by se ta cesta dělala v luftě? A když by 
se ta cesta podařila udělat ve stávajícím, neplatilo by se? Místostarosta – je to na zvážení ZM, jde 
dodatkem smlouvu změnit. Ing. Kocanda – všichni se shodneme na tom, že chceme, aby se tu stavělo. 
Problém je, že když se to zasíťuje a připraví, kolik RD se tam skutečně postaví? Z pohledu efektivity 
při nakládání finančních prostředků města, si nyní můžeme vybrat, že na dané lokalitě se postaví 
v průběhu 5 let 100%. Lokalitu Polní v Rakšicích znáte všichni. Tam je zastavěno 50%. Nemyslím si, 
že se to v nějaké krátké době zastaví, prostě ten systém byl od začátku postaven špatně. Město to zasí-
ťovalo bez řešení vlastnických vztahů těch pozemků, nechali to na vůli lidí a bohužel to dopadlo tak, 
jak to dopadlo. Nechtěli jsme jít touto cestou. My chceme, aby tu lidi stavěli, je to mimo systém, který 
jsme zvolili. Nechceme to na druhou stranu lidem znemožňovat. Toto je rozumný kompromis. Určitě 
si zaslouží podporu. Pokud s tím souhlasí stavebníci, město také vloží nějaké prostředky, pro město to 
nebude tak bolestné.  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Plánovací smlouvu na vybudování „Místní komunikace Nad Hal-
týři“ s navrhovateli v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem této smlouvy. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr. ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
13. „Modernizace sběrového dvora odpadů Města Moravský Krumlov“ – výběrové řízení na doda-

vatele stavby - předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města  
 
Místostarosta –  V důvodové zprávě je popsán průběh výběrového řízení na dodavatele stavby Mo-
dernizace sběrného dvora odpadů Města Moravský Krumlov“. V přiložených materiálech pak zápisy 
z jednání hodnotící komise.  
 
Ve stručnosti - V termínu pro doručení nabídek do 21.8.2014, do 10:00 hodin byly zadavateli  doruče-
ny tři nabídky: 
 

Číslo 
nabídky 

Obchodní firma zájemce Nabídková cena (bez 
DPH) 

1 SWIETELSKY, stavební s.r.o., Jahodová 60, 620 00Brno, IČ: 480 35 
599 

14.492.537,05 Kč 

2 STRABAG a.s., Na Bělidle 198/21, 150 00 Praha, IČ: 608 38 744 12.363.873 Kč 

3 OSP spol. s r.o., Okružní 394, 672 01 Moravský Krumlov, IČ: 262 78 
553 

10.197.022 Kč 

 
Z nichž nabídka společnosti  jedna OSP spol. s r.o. nebyla kompletní a z tohoto důvodu hodnotící  
komise tuto nabídku vyřadila. Poté byly zbylé dvě nabídky seřazeny dle nabízené ceny. 
 

Konečné 
pořadí 

Uchazeč: Nabídková cena (bez 
DPH) 

1. STRABAG a.s., Na Bělidle 198/21, 150 00 Praha 12.363.873 Kč 

2. SWIETELSKY, stavební s.r.o., Jahodová 60, 620 00Brno 14.492.537,05 Kč 

Rada města poté schválila tento výsledek výběrového řízení a doporučila zastupitelstvu schválit  
smlouvu s vítězným uchazečem. V pátek a dnes přišlo od zúčastněných firem vzdání se námitek  
a zároveň dnes přišel návrh.  
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Návrh usnesení: 
ZM schvaluje smlouvu o dílo se subjektem STRABAG a.s., Na Bělidle 198/21, 150 00 Praha 
v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem příslušné smlouvy, to ale až po mar-
ném uplynutí lhůt pro odvolání uchazečů.  
 
Ing. Kocanda nehlasuje pro případnou podjatost.  
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍ-
ČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., POLÁ-
CHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Ma-
rie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr. ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
14. „Nosič kontejnerů na tříděný odpad“ – VŘ na dodavatele - předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, 

místostarosta města  
 
Místostarosta – v březnu tohoto roku jsme se rozhodli podat žádost o tento nosič kontejnerů (ukazuje 
obrázek) na tříděný odpad. Místo dvou aut, které nyní jezdí na tříděný odpad – Avie a plošina, která to 
nazvedává, pořizujeme jedno auto se vším – hydraulickým hákem, rukou, která to dokáže sama vysy-
pat. Celkové předpokládané náklady nákupu jsou ve výši 2 557 300,- Kč, z čehož požadovaná výše 
dotace činí 2 319 570,- Kč, tedy 90%. Chci požádat ZM, aby navrhlo nějakou komisi a zbytek pravo-
mocí převést na RM z důvodu, že jsme to v tuto chvíli oznámili na veřejném portále, čekáme na lhůty, 
které jsou k tomu potřeba (potřebné k vyvěšení). Zároveň řešíme specifikaci vozu s tím, kdo žádost 
podával, s kým jsme také uzavřeli smlouvu na podání dotace a VŘ, administraci tohoto projektu. Jde  
o společnost Bernards. Nemáme ještě prozatím zpracovanou kompletní zadávací dokumentaci, tu by 
schvalovala RM na svém posledním jednání. Další kroky by byli na nových statutárních zástupcích 
města. Opět, dotace má nějakou časovou osu, kdy do konce tohoto roku by mělo být vozidlo pořízeno. 
Z toho důvodu se nečeká na další ZM, kompetence jsou převedeny na RM, potažmo statutární zástup-
ce.   
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje složení hodnotící komise a náhradníky hodnotící komise dle předloženého návrhu 
na akci "Nosič kontejnerů na tříděný odpad". 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr. ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 



35. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 15. 09. 2014 

 18

ZM schvaluje z důvodu termínů voleb do obecních zastupitelstev v roce 2014 přenesení schvalo-
vacího pravomoci dle vnitřních předpisů na starostu města resp. místostarostu s podmínkou, že 
starosta je oprávněn podepsat smlouvu pouze s vítězem VŘ na akci "Nosič kontejnerů na 
tříděný odpad" po marném uplynutí lhůt na odvolání odmítnutých uchazečů. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 –  HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ 
Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr. ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘE-
TINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 3 - BLAHA Josef, Ing.,  LANG Petr, Mgr., VYBÍRAL Josef 
 
 
ZM pověřuje RM komplexní administrací dotačního projektu: „Nosič kontejnerů na tříděný 
odpad pro město Moravský Krumlov“. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 14 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA 
Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr. ŠLAPAN-
SKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 1 - BLAHA Josef, Ing.  

      Zdrželi se: 4 - VYBÍRAL Josef, HOLÁTKO Rudolf, POLÁCHOVÁ Kamila, LANG Petr, Mgr.     
 
 
15. Zápis z jednání OV Rokytná ze dne 26.08.2014 – předkládá Ing. Lenka Dobešová, předsed-

kyně OV Rokytná 
 
Starosta – předkládá Ing. Dobešová. Tento materiál projednala již RM s tím, že k většině těch věcí již 
připravila postup, jak žádostem vyhovět. S Ing. Dobešovou tento materiál bude následně projednán. 
Poprosím Ing. Šlapanského zda má nějaké doplnění? Ing. Šlapanský – nemám.    
 
Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí zápis z jednání Osadního výboru Rokytná ze dne 26.08.2014. 
 
 
16. Zápisy z jednání Redakční rady MK novin ze dne 03. 06. 2014 a 02. 07. 2014 – předkládá Mgr. 

Květoslava Kotková, předsedkyně RR MK novin 
 
Starosta – tyto zápisy předkládá Mgr. Kotková, poprosím ji o slovo. Mgr. Kotková – nemám k tomu, 
co víc. Jen jsme se rozhodli na RR, že uzávěrku MK novin trošičku urychlíme tak, aby všechny sub-
jekty mohli využít novin v období voleb.  
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Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí zápis z jednání Redakční rady MK novin ze dne 03.06.2014. 
 
ZM bere na vědomí zápis z jednání Redakční rady MK novin ze dne 02.07.2014. 
 
 
17. Správa majetku města – předkládá Zdeněk Kabelka, ředitel SMM 
 
1. Pozemky 
2. Věcné břemeno  
3. Prodej bytů v domě č.p. 137 
 
Starosta – vzhledem k tomu, že tyto materiály SMM jsou obsáhlé, nebudu číst důvodové zprávy. 
Předpokládám, že jste se s nimi všichni pečlivě seznámili. Vše je uvedené v důvodových zprávách.  
 
1. Pozemky 
a) Majitelé 
Starosta – má něco k doplnění ředitel SMM? Pan Kabelka – nemám.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje směnu pozemků par.č. 3053/1 – trvalý travní porost, výměra 87 
m2, par.č. 3052 – orná půda, výměra 557 m2, par.č. 2762/8 – vodní plocha, výměra 147 m2  
a par.č. 3118/44 – orná půda, výměra 669 m2 ve vlastnictví města vedené na LV 10001 pro obec 
a k.ú. Mor. Krumlov za pozemky par.č. 2783/7 – ost. plocha,spor.a rekr. plocha, výměra 227 m2, 
par.č. 2783/8 – ost, plocha, spor. a rekr. plocha, výměra 193 m2, par.č. 2783/1 – ost. plocha, 
sport. a rekl. plocha, výměra 271 m2 a par.č. 2781/14 – vodní plocha, výměra 98 m2 ve vlastnic-
tví SJM  majitelů vedené  na LV 2274 v k.ú. Mor. Krumlov bez doplatku ceny a schvaluje pře-
vod majetku z evidence SMM do evidence majetku města a pověřuje starostu podpisem směnné 
smlouvy. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr. ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 
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b) Majitelka 
Starosta - Paní je majitelkou chatky zapsané na LV 2427 budova bez č.p. - jiná stavba. Stavba se na-
chází na pronajatém pozemku par.č. 1970/3 o výměře 16 m2, který je ve vlastnictví města vedený na 
LV 10001 v k.ú. Mor. Krumlov. Na základě zákona má překupní právo k této stavbě vlastník pozem-
ku, proto nabízí vlastníkovi odkup budovy - chatky za cenu 100 000,- Kč. Rada města doporučuje za-
stupitelstvu města neschválit odkup a nevyužít předkupního práva. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvu města neschvaluje odkup chatky zapsané na LV 2427, jako budova bez čísla po-
pisného, způsob využití jiná stavba v k.ú. Mor. Krumlov, stojící  na pozemku par.č. 1970/3 o vý-
měře 16 m2 ve vlastnictví města vedený na LV 10001 v k.ú. Mor. Krumlov za cenu 100 000,- Kč 
od majitelky a využít předkupního práva k budově. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr. ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 
 
 
c) Majitelka 
Starosta – Paní majitelka nabízí k odkupu pozemky par.č. pozemky par.č. 293/4 o výměře 128 m2 - 
orná půda, par.č. 291/2 o výměře 17 m2 – ost. plocha, ost. komunikace, par.č. 288/2 o výměře 603 m2 
– orná půda a par.č. 287/2 o výměře 274 m2 – orná půda vedené na LV 47 v k.ú. Polánka u Mor. 
Krumlova, obec. Mor. Krumlov vedené na LV 49 pro k.ú. Polánka u Mor. Krumlova, obec Mor. 
Krumlov za odhadní cenu. Z důvodu rekonstrukce silnice II/152 a výstavby křižovatky udělala svůj 
souhlas se stavbou a povolila uložení inženýrských sítí do pozemků a následně i zřízení několika věc-
ných břemen. Došlo tak ke znehodnocení pozemků a nemůže pozemky žádným způsobem využívat. 
V současné době se  buduje propustek dešťových vod z pozemků kruhového objezdu na tyto pozemky. 
Z tohoto důvodu doporučujeme pozemky vykoupit za cenu, kterou stanoví znalecký posudek.   
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemků par.č. 293/4 o výměře 128 m2 - orná půda, par.č. 
291/2 o výměře 17 m2 – ost. plocha, ost. komunikace, par.č. 288/2 o výměře 603 m2 – orná půda 
a par.č. 287/2 o výměře 274 m2 – orná půda vedené na LV 47 v k.ú. Polánka u Mor. Krumlova, 
obec Mor. Krumlov za cenu obvyklou ve výši 62.000,- Kč stanovenou znaleckým posudkem č. 
1710/2014 od  majitelky a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy. 
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 19 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr. ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 
 
 
d) Žadatel 
Pan Kabelka - žadatel žádá o prodej pozemků par, par.č. 2249/4 o výměře 1311 m2 – orná půda  
a par.č. 2244/28 o výměře 830 m2 a par.č. 2244/29 o výměře 519 m2 – orná půda vedené na LV 10001 
pro obec a k.ú. Mor. Krumlov. Pozemky par.č. 2244/28  a 2244/29 má v nájmu Agrodružstvo Rakšice. 
Pozemky byly znaleckým posudkem č. OC 11/2014, který vyhotovil Ing. Krajiček oceněny hodnotou 
20,- Kč/m2, to představuje při celkové výměře  2660 m2 částku 53200,- Kč. S žadatelem bylo součas-
ně projednáno, že prodá městu za dohodnutou cenu 1,- Kč pozemek par.č. 2273/16 o výměře 209 m2 – 
ost.plocha, ost. komunikace a nově vzniklý pozemek par.č. 2273/17 o výměře 174 m2, který vznikl 
oddělením z pozemku  par.č. 2273/3 o celkové výměře  476 m2 – ost. plocha, ost. komunikace vedené 
na LV 2146 v k.ú. a obci Mor. Krumlov. Na pozemku par.č. 2273/3 vázne věcné břemeno zřizování  
a provozování vedení s E.ON Distribucí, a.s. dle smlouvy 4707-255/002/2009-ZN-AD ze dne 
16.8.2011, část kabelového vedení vede i na oddělené části pozemku. Na pozemcích žadatele se na-
chází zpevněná cesta pro vstup na fotbalové hřiště v Rakšicích a vjezd do zahrady mateřské školky. 
Rada města doporučuje pozemky vykoupit dle nabídky žadatele. Mgr. Lang – bude mít zřízené věcné 
břemeno cesty? Pan Kabelka – není potřeba. Uvědomte si, že všichni občané ve městě, kteří mají 
přístup k vlastním nemovitostem z veřejné komunikace, nemají zřízené věcné břemeno. Chtěl, ale já 
jsem mu to jaksi vysvětlil, že je to celkem bezpředmětné. Ze zákona není možné přístup tímto podlo-
žit. Mgr. Košíček – jde o pozemky v lokalitě, kde se již několik let táhnou jakoby spory. V jaké fázi se 
tyto neshody nachází? Vím, že jde o neshody ve věci černých staveb. Prodáme tam teď další pozemky. 
Nepodkopeme těm lidem okolo….já vůbec nevím, v jaké fázi se to nachází. Asi se to moc nevyřešilo a 
teď my tam prodáme další pozemky… Starosta - prodáme pozemky, které jsou nám k ničemu, nedá se 
na nich nic dělat. Žadatel tam zajistil vybagrování, vyčištění těch struh, které tam kdysi byly tak, aby 
to bylo průtočné. Mgr. Košíček – ti občané…? Starosta – to je jinej problém. Ti samozřejmě spoko-
jeni nejsou. Požadovali, aby žadatel vybudoval odvodňovací strouhu přes svůj pozemek. Ta struha 
musí jít zároveň i přes jejich pozemek a oni by zase chtěli, aby to vybudoval pouze na svém a na je-
jich, aby nevstoupil. A je tam celkově velmi složitá komunikace. Ing. Kocanda – nechtěl jsem to otví-
rat, jde o složitější problém. Když tady pan Košíček na to narazil… proběhly již 2-3 veřejné zasedání 
ohledně tohoto problému. Problémem je, že žadatel udělal navážku kolem rybníka o metr vyšší než 
jsou okolní zahrady. Při větších deštích je problém, aby voda odtékala. Řešili jsme to. Bohužel, stále to 
vyřešené není. Dohoda ohledně cesty byla jedna z věcí, které jsme s žadatelem dohodli. Bylo potřeba 
vztahy narovnat. Dodneška se to nestalo. Byl bych rád, aby lokality byly spojené. Aby prodej pozemků 
byl podmíněn smlouvou darovací, kupní na ten pozemek. Aby nedošlo k tomu, aby když to nyní 
schválíme, že chceme koupit od žadatele za 1,- Kč pozemek (cestu), aby žadatel nepodepsal pouze tu 
část pro něj výhodnou. Nevím, jak to dát tak, abychom tomuto předešli. Abychom měli jistotu, že ta 
cesta, která je opravdu důležitá (vlastníme tam školku, jsou tam soukromé zahrady), aby zůstala veřej-
ná. Nechápu, jak se ocitla v majetku žadatele. Kdysi byly darovaný pozemky rakšickým fotbalistům, 
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toho byla součástí také ta přístupová cesta. V období, kdy žadatel působil v klubu tak, jako předseda, 
rakšický fotbal převedl do žadatele tuto cestu. Vy, kteří to tam znáte, víte, že si žadatel tam postavil  
i pilíře, evokuje to to, že se tam dá i ta brána. Žadatel to popírá. Je potřeba, aby veřejná komunikace 
patřila městu. Současně je také důležitý výkup pozemků vedle fotbalového hřiště, kde rakšický fotbal 
má tréninkové hřiště. A to i ze strategických důvodů. Jde o veřejnou plochu, převody jsou daleko slo-
žitější než v rukách soukromé osoby.  Pan Kabelka – Podmínku si dává, když to podepisuje on, aby to 
podepsalo zároveň i město. Chce z ručky do ručky.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej par.č. 2249/4 o výměře 1311 m2 – orná půda a par.č. 
2244/28 o výměře 830 m2 a par.č. 2244/29 o výměře 519 m2 – orná půda vedené na LV 10001 pro 
obec a k.ú. Mor. Krumlov žadateli za cenu 20,-Kč/m2 tj. celkem za cenu 53200,- Kč schvaluje 
převod majetku z evidence SMM do evidence majetku města a pověřuje starostu podpisem kup-
ní smlouvy. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLERO-
VÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr. ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef 

Proti: 0   

Zdrželi se: 2 - ZPĚVÁK Josef, KOŠÍČEK Jan, Mgr. 

 
Zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemku  par.č. 2273/16 o výměře 209 m2 – ost.plocha, 
ost. komunikace a nově vzniklého pozemku par.č. 2273/17 o výměře 174 m2, který vznikl oddě-
lením. z pozemku par.č. 2273/3 dle GP č. 2616-70/2014  z celkové výměry 476 m2 – ost. plocha, 
ost. komunikace vedené na LV 2146 v k.ú. a obci Mor. Krumlov od žadatele za cenu 1,- Kč a po-
věřuje starostu podpisem smlouvy. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLERO-
VÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr. ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 - KOŠÍČEK Jan, Mgr. 
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e) Odkup pozemku u sportovního areálu v Rakšicích 
Starosta - SMM byla pověřena jednat ve věci odkupu pozemků par.č. 2274/1- druh pozemku zahrada 
o výměře 1160 m2 a parč. 2274/2 – druh pozemku zahrada o výměře 568 m2 ve vlastnictví majitelů, 
vedené na LV 2878, každý vlastní podíl ve výši ½.  Pozemky navazují na sportovní areál v Rakšicích. 
SMM nechala vypracovat znalecký posudek č. OC-10/2014, který vyhotovil Ing. Krajíček  a stanovil 
v něm cenu dle oceňovacího předpisu ve výši 49850,- Kč a cenu obvyklou ve výši 172 800,- Kč tj. 
100,- Kč/m2. Ocenění bylo projednáno s majitelem, který jedná i jménem druhého vlastníka a souhlasí 
s prodejem pozemků za cenu obvyklou. Odkupem pozemků se dořeší majetkoprávní vztahy 
k pozemků, kterém jsou využívány FC Rakšice. Rada města doporučuje zastupitelstvu města pozemky 
odkoupit. Pan Vybíral – ta věta „odkupem pozemků se dořeší majetkoprávní vztahy“. To se ale nedo-
řeší. Tam ještě jiní majitelé mají 1 900 m2 přímo pod fotbalovou brankou. Jestli si vzpomínám, už 
jednou to tu bylo, že se to vymění za stavební místo a ty jsi mě označil … když se to zrušilo, že já 
můžu za to, že fotbalisti nemají závlahu. Takže toto není dořešení majetkoprávních vztahů. Tam je 
ještě 1 900 m2 pod brankou. Starosta – to mě nepřísluší komentovat, nechám to na panu zastupiteli, 
jsem rád ale, že jste to řekl, už to mohlo být vyřešeno. Pan Kabelka – tady ale skutečně dojde 
k dořešení majetkových vztahů. Samozřejmě k tomu dojde. Fotbalisti dnes užívají pozemky majitelů. 
Sypou na ně trávu posečenou z hřiště.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemků par.č. 2274/1- druh pozemku zahrada o výměře 
1160 m2 a par.č. 2274/2 – druh pozemku zahrada o výměře 568 m2 , a to  podíl ve výši ½ od ma-
jitelky a podíl ½ od majitele, vedené na LV 2878 v k.ú. Mor. Krumlov za cenu obvyklou stano-
venou znaleckým posudek č. OC -10/2014 ve výši 172 800,- Kč a pověřuje starostu podpisem 
kupní smlouvy. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr. ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 
 
 
g) Majitel pozemků 
Starosta - Na základě osobního jednání na minulé radě města s majitelem pozemků, byla projednána 
možná směna nebo prodej pozemků města za pozemky ve vlastnictví majitele v lokalitě Horní No-
vosady, ke kterým je uzavřena smlouva o budoucí kupní smlouvě se stanovenou kupní cenou. Jedná se 
o pozemky par.č. 1701/6, 1705/10, 3483/100, které vlastní ½ ,cena k odkupu je 318.000,- Kč a o po-
zemky par.č. 1705/4 a 3483/105 cena 3.188 100,- Kč. Majitel souhlasí s prodejem jeho pozemků  
a odkupem pozemků města – viz příloha o výměře cca 14,9041 ha s eventuálním doplatkem hodnoty 
pozemků stanovené znaleckým posudkem, nebo redukcí či zvýšením výměry kupovaných pozemků do 
hodnoty odpovídající znaleckému posudku. Vzhledem k tomu, že v době přípravy těchto materiálů, je 
zpracováván znalecký posudek k ocenění prodávaných pozemků, bude dodatečně dodán doplňující 
podklad pro jednání včetně návrhu usnesení. 
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Doplnění materiálu: 
Starosta - Předkládáme zastupitelstvu města znalecký posudek č. OC – 15/2014 pro ocenění zeměděl-
ských pozemků v majetku města odsouhlasených k prodeji majiteli pozemků, které byly předloženy na 
75. radě města dne 2.9.2014  a následně i na mimořádné radě města dne 9.9.2014. Celková výměra 
pozemků činí 149041 m2 v hodnotě 2 980 820,- Kč. Pozemky par.č. 1706/1; 1705/10; 3483/100; 
1705/4 a 3483/105 vykupuje město od majitele za cenu 3 506 100,- Kč. Rozdíl ceny činí 525 280,- Kč 
ve prospěch pana majitele. Předpokládané náklady spojené s převodem pozemku jsou ve výši – za 
zpracování znaleckého posudku  3500,- Kč, vyhotovení geometr. plánu 8 400,- Kč, sepis kupních 
smluv cca 3 000,- Kč a daň z převodu ve výši 4% 119 236,- Kč. Rada města doporučuje zastupitelstvu 
města schválit prodej pozemků uvedených v příloze za cenu 2 980 820,- Kč s doplatkem ceny ve výši 
525 280,- Kč a úhradou nákladů spojených s převodem. Popisuje mapy promítané na plátno ve dvou 
variantách. Ing. Kocanda – dnes se jedná, dle mého názoru, o to, že proti plnění není finanční, ale jde 
o plnění naturální. Město přijde toto směnou o 15 ha zemědělské půdy. Samozřejmě, jsou věci, ke kte-
rým, když by se postupovalo korektně, bychom nedošli. Vedli jsme několik jednání. Toto je výsledek 
jednání cca po půl roce. Když by nebylo tohoto, dnes bychom již měli zastavující studii a řešili by-
chom financování. Bohužel. Protáhlo se nám to. Jde asi o pětinu pozemků z celkové výměry města. 
Město má řádově 100 ha, z toho by bylo tedy těch 15 ha směněno s tím, že musí město také zaplatit 
(podmínka pana majitele pozemků) poplatky, které se tohoto týkají. Jde řádově o nějakých 130 000,- 
Kč. Na RM jsme se o tom dlouho radili. Kdybychom měli na výběr, dle mého názoru, těch 130 000,- 
Kč by měla zaplatit protistrana, která tuto věc vyžádala nad rámec. Bohužel, bez tohoto svolení, by 
majitel na tuto směnu nepřistoupil a město přijde řádově o 20 RD. Myslím si, že bez té velké lokality 
(majitele pozemků), ten pozemek ztratí na hodnotě jako takové. Je na jedné misce vah – ano, budeme 
mít 50 RD nebo 30 RD s tím, že nás to bude stát řádově o 130 000,- Kč víc a přijdeme o 15% pozem-
ků. Už jsme o tom dnes mluvili. Je problém lokality zasíťovat, město nemá rodinné domky, nemá 
vlastní pozemky, které by mohlo zasíťovat. Jde o běh na dlouhou trať. A myslím si, že kvůli 130 000,- 
Kč nestojí za to, abychom to celé shodili. Místostarosta – nejedná se o směnu, ale o prodej s tím, že 
cena bude započtena. Jde jen o takovou technikálii, abychom věděli, jak přesně to je. Jednání 
s majitelem bylo velice složité. Je otázka těch 130 000,- Kč…ty mě také moc mrzí…a to ještě při pod-
pisu smlouvy (z jeho strany je podepsaná) jsem jej vybídl k tomu, aby ještě tuto věc zvážil, aby těch 
130 000,- Kč zaplatil on ze svého, volal jsem mu ještě kvůli tomu…v podstatě se k tomu vůbec nevy-
jádřil. Čekal na to, zda zaplatí či nezaplatí daň z přijmu. Je to pro mě také takové velice ožehavé téma. 
Zda ano…těch 130 000,- Kč. Nezaplatíme to finančně z půjčky, kterou máme vyjednanou, ale zapla-
tíme to naturálně v pozemcích, které máme oceněny za 20,- Kč/1m2 orné půdy. Myslím si, že to není 
žádná nízká cena, za kterou bychom tyto pozemky v tomto případě prodávali. Máme tu návrh od ad-
vokátní kanceláře, která se zmiňuje o tom, že by to Agrodružstvo vykupovalo za kupní cenu (čte znění 
žádosti) a to si myslím, že by nebyla cena 20,- Kč/1m2. Ing. Procházka, MSc. – to bych takto vůbec 
neříkal. Mgr. Lang – vzniká tu opět precedent, kterých se tak všeobecně bojíme. Starosta – ano. Jde  
o poměrně složité rozhodnutí, které jednoznačně říká to, že na jedné straně je 55 RD a vy víte, že se tu 
ta místa hledají opravdu těžko, ano….a na druhé straně jde o velmi nadstandardní chování ze strany 
města, které je, ale vyváženo 55 stavebními místy. Každý z Vás, ať si to pro sebe zhodnotí. Mgr. Lang 
– problém bude v tom, když se toto lidi dozvědí, aby nám s tím pak nezačali spekulovat. Řeknou si, 
jednou to šlo, uděláme to taky tak. Starosta – toto já nezpochybňuji. Ing. Kocanda – řešili jsme to na 
RM. Byl to jeden z těch zásadních problémů. Je to pro nás zkušenost. Zkušenost, abychom příště měli 
opravdu vše dobře nachystané. Bohužel jsme museli udělat smlouvu o smlouvě budoucí. Dle mého 
názoru je vždy důležité mít kupní smlouvu s návrhem na vklad. Zkušenost, jak se postupovat nemá. 
Musíme se z toho poučit.  
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Mgr. Košíček – já se touto situací zabývám a jsem asi poslední, který by nechtěl tam ty domky stavět. 
Strávil jsem nad tím spoustu času. Ty pozemky jsem nějakým způsobem vytipovával, ale myslím si, že 
by město, byť ty stavební místa jsou velkým problémem, nemělo vykupovat za každou cenu. Připadne 
mi jednání pana majitele už opravdu za hranicí. V podstatě byly na samém začátku nastaveny nějaké 
podmínky a vůbec nerozumím tomu, jak podnikatel, který se celý život či posledních 20 let živí byz-
nysem, může argumentovat tím, že nepočítal s tím, že bude platit nějakou daň. Samozřejmě, přesně 
platí to, co říká pan Kocanda, bohužel jsme nedokázali pojistit získání těch pozemků jinak než 
smlouvou o smlouvě budoucí. Já zas teda doufám, že ta smlouva byla vyhotovena kvalitně, a pak ne-
chápu, proč by neměla být získatelná. Nejsem si úplně jistý, to záleží na projektantech. Myslím si, že 
pozemky, které jsou pod těmi pozemky v tom údolí, by byly schopné zajistit dostupnost těch pozemků 
při zasíťování – kanalizace, vody, apod.. Přesně, jak říkal pan Lang, majitel pozemků nás dostal do 
takové situace, že už nebudeme schopni za nastavených podmínek koupit v Krumlově jeden jediný 
pozemek. Na závěr – myslím si, že pětina pozemků, kterých by se mělo město zbavit je opravdu ne-
skutečné penzum. Vidíte, jak na to zareagoval kdokoliv v Krumlově. Tady se pozemky nebo pole kou-
pit vůbec nedají. Šel bych tou cestou, abychom využili právní cestu – zažalovat majitele a zvážit další 
spolupráci, co se týče i pronajímání pozemků. Připadne mi, že město je velmi vstřícné také vůči těm, 
kteří chtějí od nás koupit pozemky, já bych mu je nabídl za těch 350,- Kč, které on nabízí nám. Se ze-
mědělskými podniky a soukromým podnikatelem jednáme velmi v rukavičkách. Pronajímáme jim ze-
mědělskou půdu, snažíme se jim vycházet vstříc a oni si jen diktují požadavky. Ať už se to týče honi-
teb, ať už se to týče pozemků. Měli bychom být razantnější. Starosta – RM už vyhlásila ukončení, 
výpověď z nájmu a bude se nájemné na našich pozemcích znova soutěžit. Pí. Kočí – vážení kolegové, 
chtěla bych vás informovat, že jsem pro tuto směnu pozemků nehlasovala na RM a to z jednoho pros-
tého důvodu. Pan Kocanda řekl, že to nebylo korektní jednání, to není správný název. To bylo neho-
rázné jednání majitele pozemků, protože směnit 2 ha za 15 ha, ještě s doplatkem s tím, že není ochoten 
zaplatit poplatky, to není 132 000,- Kč….rozumíte, to je hodnota, kterou jsme my majiteli nabídli za 
pozemky (3 500 000,- Kč), odhad 15 ha je odhad úřední (ne, že by byl zkreslený). Nehlasuji pro tento 
materiál, protože opravdu půjde o precedent, kdy všichni lidé budou spoléhat na to, když podepíšou 
smlouvu o smlouvě budoucí, tak oni nás stejně žalovat nebudou a ještě si z nich vydupeme to, co bu-
deme chtít. Ing. Lang – pokud bylo něco dohodnuté, je férové to dodržovat. Ale vývoj jde dál. Chtěl 
bych se v tomto zastat pana majitele. Nemůžeme směšovat 20,- Kč a 150,- Kč, tady jde o účel. My to 
chceme, my to potřebujeme. V našem zájmu to je. A odjakživa se v praxi postupuje tak, že když já 
mám zájem, tak prostě musím dodržet podmínky. Proti tomu, co bylo dohodnuté, to souhlasím, ale 
když vezmu momentální vazbu, tak jak je to nyní navržené – 20,- Kč je cena dobrá. Zbavit se 15 ha 
půdy je všeobecně špatně, ale náš zájem je získat pozemky na výstavbu, což je důležitější než mít 15 
ha orné půdy. 20,- Kč je cena obvyklá, tzn. cena zjištěná by tu možná byla o něco vyšší, tam je to pod-
le DPI – bonitačních jednotek. Zhruba těch 20,- Kč by byla cena obvyklá i cena zjištěná. 150,- Kč – 
nezlobte se – za kolik město prodává město pozemky nezasíťované stavební? 150,- Kč je dnes běžná 
cena. Na každé vesnici, běžte si to zmapovat, ceny pozemků rostou, jdou neustále nahoru. Musíme si 
uvědomit, že pokud nekoupíme teď, nekoupíme v budoucnu za 150,- Kč. Dneska lidi nejsou hloupý, 
pouze reagují. Když je někdo starší a má děti….já bych postupovat úplně stejně. Ne, že nejdříve pode-
psat smlouvu o smlouvě budoucí, ale 150,- Kč je na bytovou výstavbu hodnota minimální. Dneska 
vám méně než za 100,- Kč metr neprodá. Když je to v našem zájmu…v každé smlouvě a já je dě-
lám….daňový poplatník je ze zákona jednoznačně prodávající. Ale ve smlouvě jsme se vždy dohodli, 
že daň za daňového poplatníka uhradí kupující. Daňový doklad zní na prodávajícího, on je daňový 
poplatník, ale prostě nám nic jiného nezbývá. Když to chceme. Když chci kupovat pozemky pod stav-
bami, což je obdoba tady tohoto, tak prostě musím. Nelíbí se mi postup, že něco nejdříve slíbil a pak 
nic, ale musíme s tím i do budoucna počítat.  
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Starosta – jako doplnění uvedu jeden příklad a to když jsme stavěli na hříbku, tak se ty pozemky vy-
kupovali na začátku devadesátých let. Síťovalo se a vzniklo tam přibližně 50-60 RD. Během 20 let v té 
lokalitě již není místo. Tzn., počítejte s tím, že pokud tady vznikne 55 stavebních míst, máme  na 20 let 
tento problém vyřešen. Pokud vezmeme variantu druhou, kde vzniká přibližně 30 stavebních míst, tak 
máme tu dobu přibližně 10 let. Za 10 let je to tu znovu. Souhlasím s tím, co říkala paní Kočí, pan Ko-
šíček. To jsou argumenty zcela jasné, zřetelné, nezpochybnitelné. Na druhé straně vysvětleme za 5-6 
let rodinám (dnešním 15-16 teenagerům), že nemají za 10 let kde postavit, protože my jsme tehdy od 
tohoto majitele nekoupili, nevyměnili pozemky 15 ha pole. Ing. Kocanda – vrátím se ještě k té ceně. 
Byl jsem první, který to s majitelem diskutoval. Vytipovávali jsme lokality a to zda je schopný disku-
tovat o prodeji, případně směně. Musím říct, že tenkrát mi řekl, že kdyby se ta cena pohybovala tak jak 
byla řečena, tak by asi prodej problém nebyl, ale že spíš preferuje směnu. V tomto kontextu na těch 
prvních jednáních jsme se bavili. Neměl bych problém to podpořit, kdyby bylo na začátku řečeno, že 
místo peněz chce pole, protože je zemědělec a má k tomu své důvody. Tohle si myslím, že by byla pro 
mě relevantní informace. Mrzí mě, že jsme k tomu došli potom, co nedodržel původní slib. Přiznám se, 
že se ve svém oboru setkávám s mnoha lidmi, kteří přijdou a nemají kde stavět. Vysvětlit jim to, že 
máme problém s tímto majitelem pozemku, že nedodržel původní dohodu a defakto nás to stojí  
o 130 000,- Kč víc. Nepoměřujte pozemky v této lokalitě za pozemky ostatní. Není možné srovnávat 
pozemky za 150,- Kč. Férový, rovný přístup je, že všichni v té lokalitě dostali těch 150,- Kč, on 
v naturáliích, v polích, v tomto problém nevidím. Zásadní informace je ta, že to bohužel nedodržel. 
Soudnictví u nás je takové jaké je a i když máme dobrou smlouvu, je to vždy běh na dlouhou trať. Ne-
vím, jestli těch 130 000,- Kč mně stojí za to, abychom toto postupovali. Souhlasím se všema argumen-
tama, které tady padly. Opravdu, kdyby město mělo na výběr, kdyby mělo dvě, tři lokality, tak oprav-
du věřte, že nachystat tuto lokalitu bylo nadlidské úsilí téměř. Jiná varianta v Krumlově není. Další 
problém je, co řekl pan starosta. Nachystáme-li 30 RD, rozhodneme se, že se teď budeme soudit a pak 
dochystáme další, když soud dopadne dobře…urbanistická studie musí řešit to okolí jako celek. Ko-
munikační napojení, inženýrské sítě tak, aby to bylo funkční. Není možné, abychom se domluvili, že 
uvidíme, jak to dopadne. Lokalita je v územním plánu, pouze se vyjmuly dva pozemky, je to určeno 
k zastavění. Všechno tohle nám to komplikuje. Opravdu mě to mrzí osobně a lidsky, protože pana ma-
jitele znám dlouhý roky, nečekal jsem to od něho, ale opravdu řekněte těm lidem, že nejsou místa  
v Krumlově kvůli tomu, že se musíme soudit s majitelem kvůli tomu, že nedodržel dohodu. Pan Pro-
cházka, MSc. – pan majitel prakticky po celou dobu toho jednání nebyl schopen říct, co vlastně chce. 
Neustále říkal to, že mu vadí, že se platí daně. To je jedna věc. Na druhou stranu, nechci nikoho urazit, 
má už svoje jistý, jeho děti parcely mají, bere to tak, že po mně potopa. Takhle se chová, takto město 
vydírá. Na jednání přišel, že nám pozemky nedá, tak jako by ty pozemky prodával mně nebo někomu 
z RM. Osobně bych se s ním v životě nebavil, kdybych s někým takovým měl nějaký obchod. Bohu-
žel, musíme to vzít tak, že toto je budoucnost Krumlova. Jestli se na jednoho, nepříliš korektně jedna-
jícího člověka vykašleme, holt to skousneme, koupíme to a nebo tady nebudeme mít 50 malých rodin-
ných domů, řekněme jiných schopných lidí. Starosta – za osm let je to třetí lokalita, kde se jakoby 
s lidmi bavíme o výkupu pozemků. První lokalita byla na nádraží, na ulici kpt. Jaroše. Tam to trvalo 
rok než jsme se s lidmi domluvili. Druhá lokalita byla nad hřištěm, nad ZŠ Ivančickou, z druhé strany 
pole. Absolutně neřešitelné, nejsou zde slušné požadavky, to je bláznovství. Tohle je třetí lokalita, kdy 
jsme se dobrali nějakého cíle. Je to opravdu na strašně dlouhou dobu a jestli je zde možnost 55 
RD…prosím Vás, samozřejmě, když se udělá stavební místo po 800 m2, tak získáme další stavební 
místa, to je pak na tom, jak se o tom dále bude jednat. Mgr. Košíček – hrozně mě na tom mrzí, že pan 
majitel tu situaci změnil v podstatě teď, v okamžiku, kdy ZM nemá už moc času na jednání. Jsem si 
naprosto jistý, že jsou i jiná technická řešení, toho napojení, uchopení pozemků. Spolu jsme to disku-
tovali a tam se nejedná pouze o pozemky tyto, ale jedná se i potom o pozemky navazující a bohužel, 
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díky tomu, že jsme počítali, že se s panem majitelem dohodneme, tak asi neproběhla jednání s lidmi, 
kteří vlastní ty pozemky na dozimetrii a navazující pozemky dál nahoru. Ono to není úplně tak, že ty 
pozemky tohoto majitele jsou naprosto nezbytné. Ale kdyby se podařilo vyjednat samozřejmě s těmi 
majiteli, se kterými nikdo nejednal a má tam i město několik pozemků v lokalitě za dozimetrií, tak je 
možné lokalitu směrovat i opačným směrem. Ono i dopravní napojení by mělo být tím směrem, proto-
že není možné, aby tam vedla jedna silnice a nedalo se odtud jakoby jinak vyjet. Ale jsem si pořád 
jistý, že by bylo jakoby vhodné postupovat směrem jak jsem říkal. Podat na pana majitele trestní 
oznámení a současně začít jednat s majiteli ostatních pozemků, se kterými se nejednalo. Samozřejmě, 
že můžeme dospět k tomu, že tam ti majitelé pozemků s námi nebudou chtít jednat a to nebezpečí po-
řád hrozí, ale není to úplně tak…mrzí mě hlavně to, že nemáme technické řešení vůbec celé té lokality. 
Zda je možné zasíťovat to v tom prostoru. Město má ve vlastnictví pozemky o hranicích pozemků. 
Starosta – pozor, ale není jich zase příliš. Mgr. Košíček – ze všech lze komunikačně napojit po vrchní 
hranici pozemků. Celá ta oblast je města. Tam není proluka. Vede to po celé hranici nahoru. Starosta 
– to nikdo nezpochybňuje. Jde o to, že jsme vázáni Smlouvou o budoucí kupní smlouvě na pozemky 
byla uzavřena dne 05. 04. 2013. Smlouva na koupi jeho ideálních polovin s dalším majitelem 15. 05. 
2014. Obě smlouvy sjednávají možnost odstoupení od smlouvy ze strany prodávajícího a článek  
7 umožňuje kupujícímu domáhat se ve lhůtě do jednoho roku od doručení výzvy prodávající 
k uzavření řádné kupní smlouvy u soudu. Výzva majiteli byla doručena 22. 10. 2013. Pro nás z toho 
vyplývá, za předpokladu, že dnes ZM neschválí prodej pozemku nabízených tomuto majiteli a přesto 
bude město usilovat o závazné pozemky smlouvou o budoucí kupní smlouvě, že musíme podat žalobu 
nejpozději 21. 10. 2014. Čili, proto je o tom potřeba hlasovat. Pořád ale vnímejme ten podtón – 55 RD. 
Mgr. Lang – s tím jedním panem majitelem, s tím se jednat nedá. A další majitelé? Starosta – s nimi 
jsme taktéž jednali. Oni pod vlivem majitele druhého pozemku….možnosti možného jednání se změni-
ly na možnosti nemožného jednání. Mgr. Košíček – pozemky od zelené čáry doleva máme všechny ve 
vlastnictví? Starosta – modrá hranice - možné lokality. Zelená - projednává se směna pozemků mezi 
Výchovným ústavem, oranžová – smlouva o budoucí kupní smlouvě, červená – pozemky pana majite-
le. U ostatních je předpoklad, že pouze administrativně dořešíme. Mgr. Lang – pro zamyšlení pro za-
stupitele. Myslím si, že tento precedent je nyní tak nebezpečný, že nás tak budou vidět lidé i do bu-
doucna. Když panu majiteli řekneme ne, popřípadě zvážíme žalobu, která …smlouva o smlouvě bu-
doucí, nevím, jak se to vztahuje právně, zas tak se v tom nevyznám…ale dnes, dle nového Občanského 
zákoníku, je přisuzováno, že když už jednáte a podstupujete kroky k uzavření smlouvy a nedodržíte to, 
tak ten, co to vlastně nesplní, tu podmínku, tak (OZ je k tomu nyní velmi nakloněn) by nám soud měl 
uznat právo, popř. náhradu škody za zmařenou investici…do toho bych se tak nepouštěl…ale myslím, 
že by to mělo úspěch u soudu, i kdyby to bylo na dlouho. Mně to připadne, pro těch 30 RD, získáme 
na 10 let, podle toho, co jste říkal…je to komplikace, ale potom si myslím, že by si nikdo zase tak moc 
netroufl s námi zkoušet nějak vyběhnout. Uvidí, že se město nenechá vydírat. Starosta – jakoby to 
nezpochybňuji, je to o budoucím ZM, jak se bude chovat, jak bude jednat. Ing. Kocanda – preceden-
tem pro nás je, abychom už nikdy nepostupovali smlouvou o smlouvě budoucí. Precedent je, nedo-
pusťme to, vždy postupujme kupní smlouvou s návrhem na vklad, podepsaným…jde to do ZM. Pouči-
li jsme se, majitel podepsal, hned vše bylo ověřeno, teprve pak to šlo do ZM a nemůže nikdo s ničím 
šoupat. Toto je pro nás precedent, poučme se z toho, nedejme těm lidem šanci. To je podle mě jediná 
cesta. Je to precedent pro ostatní, nenecháme se vydírat. Ing. Lang – já bych s tím souhlasil. Smlouva 
o smlouvě budoucí je závazná. Kdybychom šli do sporu s majitelem, vyhrajeme, bez diskuze. Ale co 
bychom získali? O 20 -30 míst méně. Na jedné straně říkáme precedent do budoucna a na druhé straně 
máme 10 let nejméně…za 5 let…za 1 - 2 roky nebude 150,- Kč/1m2, to jde tak rychlým tempem naho-
ru, všeobecně, že za 10 let bude 150,- Kč směšná cena. Podívejte se po okolí, jaké jsou ceny. To nebu-
de za 150,- Kč. Se vším, co tady bylo řečeno souhlasím. I o morálním kreditu pana majitele. Ale 
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z hlediska ekonomického není co řešit. Nestojí nám za to vyhrát tento spor. Za jakou cenu? PharmDr. 
Strieglerová – chování pana majitele je normální. Situace toto umožňuje. Ceny půdy rostou, to víme 
všichni. Přijdou církevní restituce a co jsem se takhle poptávala, skutečně během 5 let, bude cena půdy 
xkrát vyšší. Samozřejmě, ani nikomu z nás se nelíbí chování…my nemáme jakoby právo hodnotit 
chování člověka, my chceme koupit půdu. Měli bychom se zaměřit na ty věci – chce město koupit pů-
du nebo nechce koupit půdu? Mgr. Lang – a ještě jedna možnost. Majiteli říct, že budeme postupovat 
žalobou, možná ho to přiměje… Starosta – to už mu bylo sděleno. Pan Kabelka – ještě chci, aby 
usnesení předcházelo usnesení o tom, že ZM vzalo na vědomí žádosti dvou subjektů o odkup pozemků 
ze dne 15. 09. 2014 a ze dne 12. 09. 2014. Starosta – děkuji za upozornění, čtu tedy návrh usnesení.  
 
 
Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí žádost Agrodružstva Rakšice, jednajícím prostřednictvím AK Trávniček & 
Žák, Brno o odkupu pozemků ze dne 15.09.2014 a zároveň žádost žadatele na odkup pozemků ze 
dne 12.09.2014. 
 
 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemků, a to nově vzniklý pozemek parc. číslo 4439/131 
– orná půda o výměře 11470 m2, který vznikl rozdělením původního pozemku parc. číslo 
4439/131, jak je zakresleno v geometrickém plánu č. 2621-77/2014, vyhotoveném Ing. Pavlem 
Pexou  dne 5. 9. 2014,  nově vzniklý pozemek parc. číslo 4439/153 – orná půda o výměře 13211 
m2, který vznikl rozdělením původního pozemku parc. číslo 4439/153, jak je zakresleno v geome-
trickém plánu č. 2620-76/2014, vyhotoveném Ing. Pavlem Pexou  dne 4. 9. 2014, parc. číslo 
2014/29 – orná půda o výměře 8018 m2, parc. číslo 2014/31 – orná půda o výměře 336 m2, parc. 
číslo 2014/32 – orná půda o výměře 5652 m2, parc. číslo 2014/37 – orná půda o výměře 3581 m2, 
parc. číslo 2014/66 – orná půda o výměře 2645 m2, parc. číslo 2026/1 – orná půda o výměře 63 
m2,  parc. číslo 2027/10 – orná půda o výměře 747 m2, parc. číslo 2224/8   – orná půda o výměře 
3399 m2, parc. číslo 2224/23 – orná půda o výměře 3402 m2, parc. číslo 2228/18 – orná půda  
o výměře 2103 m2, parc. číslo 2234/38 – orná půda o výměře 6194 m2, parc. číslo 2234/71 – orná 
půda o výměře 8186 m2, parc. číslo 3794/1   – orná půda o výměře 3251 m2,  parc. číslo 3794/5   – 
orná půda o výměře 317 m2, parc. číslo 3834/75 – orná půda o výměře 4606 m2, parc. číslo 
3834/107 – orná půda o výměře 2790 m2, parc. číslo 4103/26 – orná půda o výměře 3331 m2, 
parc. číslo 4103/58 – orná půda o výměře 2080 m2, parc. číslo 4103/74 – orná půda o výměře 
5031 m2,  parc. číslo 4103/106 - orná půda o výměře 2122 m2, parc. číslo 4282/138 – orná půda  
o výměře 19048 m2, parc. číslo 4282/164 – orná půda o výměře 8209 m2, parc. číslo 4293/8 – or-
ná půda o výměře 8961 m2,  parc. číslo 4293/19 – orná půda o výměře 17911 m2, parc. číslo 
4439/162 – orná půda o výměře 287 m2 a parc. číslo 4439/163 – orná půda o výměře 2090 m2, vše 
vedené na LV 10001 o celkové výměře 149041 m2  za cenu 2 980 820,- Kč s doplatkem ceny měs-
tem ve výši 525 280,- Kč a úhradu nákladů spojených s převodem, p. majiteli a schvaluje převod 
pozemku z evidence majetku SMM do evidence majetku města a pověřuje starostu podpisem 
kupní smlouvy. 
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Hlasování: neodsouhlaseno 
Pro: 9 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr. TŘETINA Tomáš, Mgr. 

Proti: 8 - BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Petr, 
Mgr., POLÁCHOVÁ Kamila, ŠLAPANSKÝ František, Ing., VYBÍRAL Josef  
Zdrželi se: 2 - ŠTOLPOVÁ Marie, ZPĚVÁK Josef 

 
Starosta – musíme zvážit podání žaloby.  
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje domáhání se práv vyplývajících z článku VII. Smluv o smlouvách budoucích kup-
ních, uzavřených dne 15.05.2013 a 05.06.2013 s dotyčným, a to u příslušného soudu. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – BLAHA Josef, Ing., HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍ-
ČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., POLÁ-
CHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠKARKOVÁ Taťána, 
Mgr. ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

Zdrželi se: 3 - STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., TŘETINA Tomáš, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing. 

 
Odchod Rudolf Holátko 18.20 hodin – nyní zastupitelů celkem 18. 
 
Odchod PharmDr. Marie Strieglerová 18.24 hodin – nyní zastupitelů celkem 17. 
 
 
h) Pozemky pod Hasičskou zbrojnicí v Polánce 
Starosta – představuje materiál. Pan Zpěvák – z čeho ta cena z těch 173,- Kč skočila? Pan Kabelka 
– cena skočila o náklady spojené s obřemeněním zástavního práva na pozemky majitele. Došlo k tomu, 
že si banka nechala udělat znalecký posudek na jeho pozemky, které jsou k pohledávkám. Představuje 
materiál - Po zápisu budovy hasičské zbrojnice v Polánce byl pozemek par.č. 25 v k.ú. Polánka u  Mor. 
Krumlova ve vlastnictví majitele rozdělen na pozemky par.č. 25/1 o výměře 168 m2  
a par.č. 25/2 o výměře 69 m2, na pozemku se nachází stavba techn. vybavení č.p. 1712 ve vlastnictví 
města, odkup těchto nových pozemků bez jakékoli právní zátěže schválilo zastupitelstvo města dne 
9.12.2013. Průměrná kupní cena za m2 pozemků činí 74,- Kč. Na pozemcích vázne zástavní právo 
smluvní zřízené ve prospěch České spořitelny a Erste Bank der oesterreichischen Sparkassen AG. Ma-
jitel udělil plnou moc Advokátní kanceláři Mgr. Šopáka k zastupování při  jednáních ohledně výmazu 
zástavního práva a rada města schválila dne 11.2. 2014 na 67. schůzi úhradu veškerých  nákladů spo-
jených s převodem. Erste bank informovala majitele, že si nechala vypracovat znalecký posudek, který 
znovu ocenil nemovitost v Ivančicích, která je zárukou pro zástavu, nyní mu oznámili, že požadují 
úhradu 836 € z účtu občana, v jehož prospěch byla půjčka poskytnuta, bez složení této částky výmaz 
zástavního práva neprovedenou. Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit navýšení kupní 
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ceny pozemků 17 630,-Kč o náklady spojené s výmazem zástavního práva na pozemcích p.č 25/1  
a 25/2 v k.ú. Polánka, LV 338 ve výši 836 EUR v přepočtu kurzu ke dni podpisu kupní smlouvy  
a ostatní náklady spojené s převodem. V kupní smlouvě bude uvedeno, že náklady na výmaz budou 
uhrazeny na účet Erste Bank po podpisu kupní smlouvy a kupní cena 17 630,- Kč bude uhrazena po 
zápisu pozemků bez jakékoli právní zátěže do evidence katastru nemovitostí.Odkupem pozemku dojde 
k narovnání majetkoprávních vztahů, majitel nebyl po celou dobu placený žádný nájem z pozemku, 
výsledná kupní cena pozemků bude činit 173,- Kč/m2. Jde o náklady navíc. Ta cena 74,- Kč za zasta-
věnou plochu byla cena velice nízká. I přesto, že se zvýší na 173,- Kč…já za sebe bych v tom zas ta-
kový problém neviděl.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje navýšení kupní ceny pozemků par.č. 25/1 a 25/2 v k.ú. Polánka  
u Mor. Krumlova, vedené na LV 338  ve vlastnictví majitele ve výši 17 630,- Kč o náklady spoje-
né s výmazem zástavního práva smluvního u Erste Bank der oesterreichischen Sparkassen AG 
váznoucí na těchto pozemcích ve výši 836 EUR v přepočtu kurzu ke dni podpisu kupní smlouvy 
a úhradu ostatních nákladů spojených s převodem. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – BLAHA Josef, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠKARKOVÁ 
Taťána, Mgr. ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍ-
RAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 
 
ch) Směna pozemků  - lokalita „ Horní Novosady“ 
Starosta – opět poměrně jasně a výstižně napsaný materiál. Vše je v důvodové zprávě.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje směnit nově vzniklé  pozemky par.č. par.č. 645/2 o výměře 563 
m2 a p.č. 1983/49 o výměře 3 146 m2 oddělené z pozemků par.č. 645/2, 646/40 a 1983/1 dle GP  
2595-47/2014 ve vlastnictví města vedené na LV 10001 v k.ú. Mor. Krumlov za pozemky p.č. 
3483/81 o výměře 3755 m2 a 3483/94 o výměře 5329 m2 ve vlastnictví České republiky, přísluš-
nost hospodařit s majetkem státu náleží Výchovnému ústavu, dětskému domovu se školou, 
střední škole, základní škole a školní jídelně, Nádražní 698, Mor. Krumlov vedené na LV 562 
pro k.ú. Mor. Krumlov a pověřuje starostu města podpisem směnné smlouvy.  
 
Mgr. Košíček nehlasuje pro případnou podjatost. 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květo-
slava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pa-
vel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr. ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 1 - BLAHA Josef, Ing.   
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      Zdrželi se: 0 
 
Zastupitelstvo města schvaluje převod pozemků par.č. 645/2 o výměře 563 m2 a p.č. 1983/49  
o výměře 3 146 m2 z evidence majetku SMM do majetku města. 
 
Mgr. Košíček nehlasuje pro případnou podjatost. 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – BLAHA Josef, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, 
PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr. ŠLAPAN-
SKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK 
Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0 
 
 
2. Věcné břemeno 
a) Zřízení věcného břemene ve prospěch města  
Starosta - Pro stavbu VO na ulici Ivančická (k ZŠ Ivančické) bude trasa kabelu umístěna do pozemku 
par.č. 1610/1, který je ve vlastnictví majitelky. Jiné řešení není možné – město v této lokalitě nevlastní 
žádné pozemky. Majitelka souhlasí se zřízením věcného břemen za úplatu odpovídající výši zjištěné 
znaleckým posudkem. Náklady s uzavřením smlouvy a zřízením věcného břemene nese strana opráv-
něná, tj. město. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvu města schvaluje uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 
k pozemku par.č. 1610/1 vedeného na LV 208 v k.ú. Mor. Krumlov ve prospěch města pro ulo-
žení kabelu VO pro stavbu VO na ul. Ivančická v předloženém znění.  
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – BLAHA Josef, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠKARKOVÁ 
Taťána, Mgr. ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍ-
RAL Josef, ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0, Zdrželi se: 0 

 

3. Prodej bytů v domě č.p. 137 
Starosta – opět jednoznačně popsáno. Zabýváme se tímto již poměrně dlouho. Představuje materiál – 
ZM na svém 34. zasedání dne 7.7.2014 neodsouhlasilo hlasováním snížení  minimální nabídkové ceny 
prodávaných  bytových jednotek č. 137/1, 137/2 a 137/6 o 10% z původní minimální nabídkové. Dů-
vodem pro navrhované snížení ceny bytů byl nezájem občanů za tuto cenu byty odkoupit. Záměr pro-
dat bytové jednotky v domě č.p. 137 formou výběrového řízení  - obálkovou metodou v domě č.p. 137 
byl schválený na 32.zasedání dne 7.4.2014 Usnesením č. 33/2014  bod. 23. SMM navrhla revokovat 
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usnesení o prodeji a dát byty do nájmu občanům. Rada města na minulé schůzi  tento návrh nepodpoři-
la a požadovala přezkoumání aktuální ceny bytu. Znalecký posudek, byl vyhotovený ke dni 19.2.2014, 
takže cena obvyklá je reálná pro toto období. Byty byly nabízeny dle platné Směrnice města Moravský 
Krumlov č. MěÚ 10/2009 „Zásady prodej bytů a bytových domů ve vlastnictví města Moravský 
Krumlov“, tzn. že cena v místně obvyklá, tj. tržní  dle znaleckého posudku pro zveřejnění nabídky  
byla navýšena o 20%. Dle směrnice se musí buď snížit cena o 10% nebo je třeba ji změnit.  
 
V případě snížení ceny o 10 % jsou ceny bytů následující: 
Byt č.  původní cena  sleva 10%  nová cena 
137/1  1 188 000,- Kč  118 800,-   1 069 200,- Kč 
137/2  1 154 400,- Kč  115 440,-  1 038 960,- Kč 
137/6  1 154 400,- Kč  115 440,-  1 038 960,- Kč 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje snížení minimální nabídkové ceny prodávaných bytových jedno-
tek č. 137/1, 137/2 a 137/6 o 10% původní minimální nabídkové ceny. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 11 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květo-
slava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr. ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, 
Mgr.  

Proti: 3 – KOŠÍČEK Jan, Mgr., BLAHA Josef, Ing., VYBÍRAL Josef    

 Zdrželi se: 3 - ZPĚVÁK Josef, POLÁCHOVÁ Kamila, LANG Petr, Mgr. 
 
Zastupitelstvo města schvaluje záměr města prodat formou výběrového řízení – obálkovou me-
todou bytovou jednotku č. 137/1 (3+1) v I. NP vymezenou v domě č.p. 137 ul. Palackého, Mor. 
Krumlov na pozemku  par.č. 242/4 zast. plocha a nádvoří (LV 2999), zapsanou na LV 3245 pro 
obec a k.ú. Mor. Krumlov, s podílem 147/1000 na společných částech domu a pozemku za cenu 
s nejnižším podáním 1 069 200,- Kč. 
 
Zastupitelstvo města schvaluje záměr města prodat formou výběrového řízení – obálkovou me-
todou   bytovou jednotku č. 137/2 (3+1) ve zvýšeném I. NP vymezenou v domě č.p. 137 ul. Palac-
kého, Mor. Krumlov na pozemku par.č. 242/4 zast. plocha a nádvoří (LV 2999), zapsanou na LV 
č. 3245 pro obec a k.ú. Mor. Krumlov, s podílem 144/1000 na společných částech domu a pozem-
ku za cenu s nejnižším podáním 1 038 960,-  Kč .  
 
Zastupitelstvo města schvaluje záměr města prodat formou výběrového řízení – obálkovou me-
todou bytovou jednotku č. 137/6  (3+1) v III. NP vymezenou v domě č.p. 137 ul. Palackého, Mor. 
Krumlov na pozemku par.č. 242/4 zastavěná plocha a nádvoří (LV 2999), zapsanou na LV  
č. 3245  pro obec a k.ú. Mor. Krumlov, s podílem 143/1000 na společných částech domu a po-
zemku za cenu s nejnižším podáním 1 038 960,- Kč. 
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Schvalování EN BLOC: 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 11 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květo-
slava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr. ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, 
Mgr.  

Proti: 3 – KOŠÍČEK Jan, Mgr., BLAHA Josef, Ing., VYBÍRAL Josef    

 Zdrželi se: 3 - ZPĚVÁK Josef, POLÁCHOVÁ Kamila, LANG Petr, Mgr. 
 
 
18. Korespondence 
a) Žádost o sjednání nápravy – obyvatelé bytového domu č. 322 
 
Starosta – přestavuje materiál. Vidíte, že již bylo napraveno. Provozní doba byla změněna. V bodě 
Různém jsme neobdrželi žádné další materiály v této věci.  
 
Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí žádost o sjednání nápravy obyvatelů bytového domu Sídliště 322, 672 01 
Moravský Krumlov ze dne 25.08.2014. 
 
Mgr. Lang – jak jsem měl na začátku v interpelacích příspěvek o MěKS, tak jsem to nyní našel v pře-
dešlém zápise. Cituje zápis „chtěl bych se zeptat na akci Vrabčákfest konanou pod Městským kultur-
ním střediskem. Slyšel jsem, že tato akce byla prodělečná. Chtěl bych k tomu nějaké informace.  
A když jsme u toho, rád bych věděl informace o Městském kulturním středisku, jak hospodaří, jaká je 
návštěvnost akcí pořádaných MěKS a souvisejících věcí“. Starosta – mám to tu před sebou. Mgr. 
Lang – „není problém cokoliv z MěKS připravit. MěKS každým rokem vypracovává Výroční zprávu 
nejenom o hospodaření, ale i o činnosti. Je k dispozici. Vzhledem k tomu, že v zastupitelstvu panuje 
velmi korektní atmosféra čili není problém jakékoliv informace dostat“. Ale já jsem žádné informace 
nedostal. To mi přijde dostatečné, jako žádost o informace. Starosta – pan ředitel Švéda Vám tyto 
materiály poskytne. Prosím, přesně formulujte, jaké materiály chcete,… dostanete vše, co budete chtít. 
Obraťte se na ředitele MěKS. Jemu sdělte své požadavky, on Vám vše bez problémů předloží.    
 
 
20. Diskuze  
Pan Zpěvák – chtěl bych poděkovat, že skutečně došlo k odstranění stromů, jak jsem o tom minule 
mluvil. Děkuji. Pan Fráňa – mám jednu připomínku. Právě jedu z kontroly povodí. Zjistili jsme, že 
v zatáčce na slatinách na křižovatce na Petrovice, Lesonice a dál na nádraží, nám sebrala voda půl me-
tru stěny komunikace. Zkoušel jsem se dovolat panu Mailingerovi, chci se s ním kontaktovat a na mís-
to se zajet podívat. Dělali jsme tam na jaře korekci napadaného porostu. Mám pocit, že nám ještě při-
jde dvakrát voda a ujede nám silnice. Bylo by dobré se na to podívat. Voda se tam stáčí a vrací se 
zpátky.  Pan starosta – vážení kolegové, rád bych Vám poděkoval. Poděkoval bych Vám z pozice 
statutárního zástupce města Moravský Krumlov, z pozice starosty. Měl jsem tu čest toto město vést 4 
roky a já jsem za tuto čest, za tuto možnost moc rád. Děkuji Vám velmi za podporu, za velmi korektní 
atmosféru, která se podařila v tomto zastupitelském sboru najít. Protože z 95 % jsme byli vedeni sna-
hou řešit konkrétní problémy. Nebyli jsme vedeni, tak jak to bývalo v minulosti osobními nevraži-
vostmi a spory. Je to velký úspěch tohoto zastupitelstva, co všechno se podařilo. A je to díky vám a 
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myslím si, že jste odvedli kus poctivé práce a máte být na co právem hrdí. Děkuji Vám za to, že jste 
trávili aktivně, většina z Vás 4 roky svého života a přeji Vám …těm, co již nekandidují, aby se jim 
v osobním životě dařilo, přeji všem hodně zdraví a hodně rodinné pohody. Těm, co kandidují, přeji 
úspěch ve volbách. Přátelé, děkuji Vám za Vaši práci pro nádherné město Moravský Krumlov.  
 
 
21. Usnesení 
Usnesení, které je přílohou zápisu, přednesl : Ing. Josef Blaha  
 
 
22. Závěr 
Pan starosta ukončil jednání v: 19.03 hod.   
 
 
Zapisovatelé:   
        ………………………………….. 
                            Bc. Lucie Vyžrálková 
 
 
        ………………………………….. 
                              Ing. Pavel Vavřina 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
        ………………………………….. 
              Ing. František Šlapanský 
                                     
 

…………………………………..   
            Pavel Procházka  

 
V Moravském Krumlově, dne 24. 09. 2014 
 
 
 
 
  …………………………………..    ………………………………….. 

Mgr. Zdeněk Juránek                           Mgr. Tomáš Třetina   
místostarosta města Moravský Krumlov                              starosta města Moravský Krumlov  


